
V primátorské kanceláři sedíte teprve dva týdny. 
Stačilo vás už něco jako primátora, ať už příjemně či 
naopak nepříjemně, překvapit? 

Příjemným překvapením v prvních dnech v nové 
funkci byla návštěva v  mostecké nemocnici k  přivítá-
ní prvního letošního  Mostečánka Olivera. Jinak pevně 
doufám, že po osmi letech v komunální politice mě snad 
nic nepřekvapí. 

S jakou vizí vstupuje město Most do roku 2023?
Jasnou vizí nejen pro tento rok, ale i pro ty příští, je 

posunout naše město o krok dál. Tak, aby se v něm ob-
čané cítili dobře, nic jim tu nescházelo a hlavně, aby mě-
li důvod a motivaci zde zůstávat. A to je v podstatě také 
naše vize -  snažit se, aby město bylo takové, jaké ho li-
dé chtějí mít.

Jak moc  zkomplikuje plány pro letošní rok  navýše-
ní cen energií, inflace i nejistota? 

Pro obce a města je nyní obecně velmi složitá doba.  
Mostečané ale nemusejí mít obavy, že bychom ji nezvlád-
li. Pro město je tato situace nepříjemná, protože částečně 
přichází o tvrdě naspořené finanční prostředky z minu-
lých let. Nicméně, i přesto se naše plány  nemění! 

Co považujete za největší letošní výzvu?
Jednoznačně zahájení rekonstrukce Repre. Moc se na 

to těším. Je to jedna z největších novodobých investic do 

našeho města a věřím, že v mnoha směrech Most posu-
ne na ještě vyšší level.

Na poslední zasedání zastupitelstva přišli slovně 
i s transparenty „agitovat“ studenti proti rekonstruk-
ci Repre a umístění knihovny do něj. Jak na vás aktivi-
ta mladých lidí bojujících podle jejich slov  proti „ama-
térskému řešení“ Repre a stěhování knihovny působi-
la?

Nemám nic proti tomu, když mladí lidé vyjadřují své 
názory. Právě naopak! Jsem připraven k jakékoliv disku-
si s nimi, a to i na téma Repre a knihovna. Podporuji kaž-
dou smysluplnou aktivitu mladých lidí, protože takových 
aktivit je málo. Byl bych ale velmi nerad, aby například 
školství bylo zneužíváno k politikaření.

Díky získané dotaci je jasné, že záchrana  Repre je ví-
ce než jistá. Toto téma začíná být opět středem velké 
pozornosti. Co se týká otázky stěhování knihovny a vy-
budování multikina, někteří lidé stále nevěří, že se ty-
to akce zrealizují.

Tak v tomto je definitivně jasno! Najdou se sice někte-
ří odpůrci, ale  knihovna a kino v Repre budou. Nedáv-
no nám vyslovili odborníci z oblasti knihovnictví za roz-
hodnutí umístit knihovnu do samého centra města uzná-
ní. Vyjádřili velký respekt k tomu, že knihovna bude  sou-
částí  kulturního zařízení ve vkusně řešeném zázemí a co 
nejblíže k lidem.
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TANEČNÍ  
ODPOLEDNE 

MOST – Hotel Cascade zve 
seniory 18. ledna od 16 do 
19 hodin na „Taneční odpoled-
ne“. Akce je zdarma, hradí ji 
město Most.

VLÁĎA 
HRON SHOW

MOST/OSEK  – Mostecký 
rodák, showman Vláďa Hron 
vystoupí 26. ledna od 18 ho-
din v kulturním domě Stropník 
v Oseku v zábavné show „Abece-
da od A do Z“. Vstupné 200 Kč.

BIO SENIOR
MOST – Městská knihov-

na Most promítne 24. ledna od 
14 hodin nejen pro seniory  čes-
kou filmovou komedii „Vánoční 
příběh“. Vstupné 70 Kč.

MOST - Rekonstrukce vinárny s tanečním sálem v hotelu Cascade je hotova. Sál, který zde jako 
první pokřtila „Svatba nanečisto“,  prošel kompletní proměnou, a to doslova od podlahy. Je zde no-
vý bar, šatna, upravené  stěny i strop. Sál je nově ozvučený a osvětlený. Společenský sál nechalo zre-
konstruovat město Most na své náklady, aby vyšlo vyjít vstříc středoškolákům s konáním maturitních 
plesů. Prostor je možné si ale pronajmout i pro jiné společenské a kulturní akce. Kapacita k sezení je 
sto míst a v případě zájmu je možné pronajmout si i další prostory hotelu.                                               (nov)

Teplárna a město Most  
plánují setkání s veřejností  

na téma ENERGIE

MOST - Setkání s veřejností na téma „Drahé energie“ připravuje měs-
to Most  ve spolupráci s komořanskou teplárnou. Setkání se uskuteč-
ní v Městské knihovně v Mostě v úteřý 31. ledna  od 17 hodin. 

Veřejnost bude mít možnost diskutovat se zástupci energetických 
společností, kteří vysvětlí vše, co souvisí s teplem, elektřinou a ply-
nem a co občany v současné době nejvíce trápí a zatěžuje jejich pe-
něženky. Pořadatel akce, město Most, tak reaguje na aktuální situ-
aci na trhu s energiemi a zve občany, aby přišli diskutovat s odbor-
níky a získali přehled nejen o energiích, ale i pomoci v oblasti so-
ciální sféry.

Účast již přislíbil  senátor za Mostecko Jan Paparega, vedoucí 
odboru sociálních věcí Magistrátu města Mostu Taťána Drahošo-
vá  a vedoucí oddělení sociální práce mosteckého magistrátu Mar-
tina Kynclová. „O dodávkách tepla v Mostě a Litvínově, zvýšení cen 
a dopadu windfall tax pohovoří ředitel Severočeské teplárenské Pe-
tr Horák. Veřejnost se například dozví  o situaci v dodávkách elektři-
ny a plynu, co nyní aktuálně platí, jaké jsou možnosti snížit nákla-
dy na elektřinu a plyn, zda je výhodné měnit dodavatele, co zname-
ná spot, zastropování cen a podobně,“ říká mluvčí teplárenské spo-
lečnosti Miloslava Kučerová. 

Účastníci debaty budou připraveni veřejnosti poradit také v ob-
lasti dávek statní sociální podpory. Konkrétně jak žádat o pomoc, co 
je možné udělat, když se člověk dostane  do potíží ve smyslu růstu 
cen energií a zvyšujících se nákladů na bydlení.  Se společností Te-
chem bude možné  diskutovat na téma aktuálního stavu v rozúčto-
vání nákladů a  povinnosti informovat odběratele o spotřebě ener-
gií. Vstupné je zdarma!                                                                   (nov)

„Chceme posunout město dál“
První rozhovor s prvním mužem města Mostu 
MOST – Novým primátorem města Mostu je od 1. ledna Marek Hrvol. V roce 2014 se stal mosteckým zastupitelem a 1. ná-
městkem primátora a také statutárním zástupcem města. V této době byl nejmladším politikem v těchto funkcích v rám-
ci celé České republiky. Náměstkem primátora a statutárním zástupcem  byl až do 31. prosince 2022. Město Most, jeho 
radosti i trable má tedy,  jak se říká, „v malíku“ a není asi nic, co by ho v nové funkci mohlo překvapit. Nebo ano...?

Vážení Mostečané, dovolte mi, abych Vám všem popřál úspěšný a šťastný 
celý nový rok 2023. Prožijme ho ve zdraví a pohodě. Přeji Vám všem, aby to 
byl rok šťastný, úspěšný a abyste se v něm zase alespoň o krok přiblížili ke 
svým vysněným cílům. Našemu městu přeji, aby se mu vedlo, aby prospe-
rovalo a aby se nám zdařilo uskutečnit všechny naše naplánované akce.

Těším se na setkávání s Vámi!

Ing. Marek Hrvol, primátor města Mostu

NOVOROČNÍ PŘÁNÍ  
PRIMÁTORA OBČANŮM

více na straně 8



Projektu zastínění terasy ob-
čerstvení u jezera Most může-
te dát svůj hlas na www.spst-sti-
neni.cz. Hlasuje se zde o nejzají-
mavější realizaci stínicí techniky 
v  každoroční soutěži. V hlaso-
vání můžete vyjádřit svůj ná-
zor, která realizace je podle vás 
nejzajímavější, nejvíce inovativ-
ní, nestandardní či obtížná.  Stí-
něná pergola na terase o rozmě-
rech 18,6 x 6 metrů má zpříjem-
nit hostům bistra venkovní po-

sezení u jezera Most v slunných 
letních dnech i za deštivého ne-
bo větrného počasí a prodloužit 
tak posezení na letní terase od 
jara do podzimu. Pergola u jeze-
ra Most má jedno významné pr-
venství – se sto jedenácti  metry 
čtverečnými zastíněné a zastře-
šené plochy je největší pergolou, 
jakou  kdy město ve své třiceti-
leté  historii postavilo a  řadí se 
mezi největší pergoly v rámci ce-
lé České republiky.               (nov)
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Lenka Bradáčová
v Mostě o justici

MOST – Do Mostu přijede  
26.  ledna od 18 hodin bese-
dovat vrchní státní zástup-
kyně Vrchního státního za-
stupitelství v Praze Lenka 
Bradáčová.

Lenka Bradáčová je nepře-
hlédnutelná osobnost české-
ho práva. Přijďte jí položit 
otázky a povídat si na téma 
Proč řada pro laika „jasných“ 
kauz může skončit jinak, než 
bychom očekávali.

Lenka Bradáčová dozoro-
vala několik mediálně sledo-
vaných trestních kauz, včet-
ně případů zavražděného 
pětiletého chlapce Jana Ro-
kose svou matkou, ústec-
kého vraha Miroslava Ritticha, mačetového útoku Romů v novo-
borském baru či kauzu Mostecké uhelné. Její angažmá souvisí ta-
ké s kauzou soudce Havlína a mediálně známou kauzou  Bereta. 
Z pozice náměstkyně krajského státního zástupce v Ústí nad Labem 
se podílela na kauze sociálnědemokratického poslance Davida Ra-
tha. Pořadatelem akce je Česká křesťanská akademie, vstup je zdar-
ma.                                                                                                          (nov)

Lenka Bradáčová bude v Mostě de-
batovat na téma (ne)srozumitelné 
justice.

Saturnin ve Studiu3
MOST - Legendární příběh 
„Saturnin“ si můžete užít 
19. ledna  od 19 hodin v po-
dání divadla DS Klas ve Stu-
diu3 Ponte Records.

Saturnin  je humoristický 
román  Zdeňka Jirotky  z  ro-
ku  1942 s  postavami vypra-
věče, nepředvídatelného slu-
hy Saturnina, tety Kateřiny, jejího syna Milouše, krásné slečny Bar-
bory, strýce Františka, doktora Vlacha a vypravěčova dědečka. Jde 
o nejúspěšnější Jirotkův román, který značně vyniká nad ostatní au-
torova díla. Vstupné 200 Kč.                                                          (nov)

Hudební pondělek  
s Pavlem Voráčkem

MOST – ZUŠ F. L. Gassmanna 
zve 16. ledna od 18 hodin na 
koncert z cyklu „Mostecké 
hudební pondělky“. Tento-
krát s klavíristou Pavlem Vo-
ráčkem.

Pavel Voráček vystou-
pil se sólovými i komorní-
mi recitály na podiích nejen 
v České republice, ale i ve Velké Británii, Německu, Číně, Slovin-
sku, Maďarsku, Dubaji, Sýrii a Švýcarsku. V současné době vystu-
puje s houslistou Petrem Macečkem, se kterým mimo jiné provedl 
kompletní cyklus deseti Beethovenových sonát. Předprodej vstupe-
nek v kanceláři ZUŠ  pondělí – čtvrtek od  7 do 15.30 hodin a v pá-
tek od 7 do 12 hodin.                                                                          (nov)

MOST – Největší a nejzásadnější 
investicí města pro příští čty-
ři roky je rekonstrukce Repre. 
Na zhotovitele už je vyhlášena  
nová veřejná zakázka. Pokud 
město získá slíbené dotace, Re-
pre by se  mělo veřejnosti ote-
vřít nejpozději do konce roku 
2026.    

Kolem plánované rekon-
strukce Repre, která je téměř 
na spadnutí, se na politické scé-
ně točí živá debata. Do disku-
se se zapojují i občané. „Chtěl 
bych  poděkovat za záchranu Re-
pre. Všichni chtějí, aby fungova-
lo a sloužilo veřejnosti. Proble-
matická je ale jeho náplň a ce-
na. Jakým způsobem budou po-
užity prostředky? Začne se dělat 
parter, nebo od střechy či se vy-
bourají nejdříve vnitřky? Začne 
se stěhovat knihovna a bude se 
vůbec stěhovat do Repre?“ zají-
má jednoho z Mostečanů. S kni-
hovnou město v Repre počítá na 
sto procent. Na její přestěhování 
se navíc váže dotace, kterou má 
město alokovanou, a to ve výši 
360 mil. Kč. Dalších 390 milio-
nů  by mělo město získat z pro-
gramu Národního plánu obno-
vy. „Předpoklad je, že zakázka se 
dokončí v polovině roku. Vlastní 
realizační práce by se mohly za-
hájit koncem roku. Objekt bude 
potřeba kompletně vyklidit, pro-
vést bourací práce. První etapou 
je parter a obálka budovy, což je 
fasáda, výplně otvorů a střecha, 

kterou se začne nejprve. To bude 
pro rok 2023 vše, co se dá stih-
nout. Ostatní etapy se zrealizu-
jí v  letech 2024 a 2025, kdy bu-
dou dokončeny všechny staveb-
ní práce. Do konce roku 2026 se 
pak dokončí Repre vybavením 
interiérů. Do 31. 12. 2026 by měl 
být objekt kompletně dokončen 
a připraven k provozu,“ vysvět-
luje postup prací šéf odboru in-
vestic mosteckého magistrátu 
František Jirásek.  

Někteří občané namítají, že 
pokud by se do Repre knihov-

na nestěhovala, mohla by re-
konstrukce být o stovky milionů 
korun levnější. Za ušetřené pro-
středky by se dala zrekonstruo-
vat knihovna ve stávající budo-
vě. Vedení města ale připomíná, 
že podstatou stěhování knihov-
ny je vrátit do Repre náplň. Tak, 
aby žilo, a to nejen v  zimních 
měsících při konání plesů.  

Někteří mostečtí zastupitelé 
vyjadřují obavy, jak bude měs-
to postupovat, pokud dotace 
nedorazí a  zda se při tak velké 
investici počítá s časovou rezer-

vou. Radnice ale ujišťuje: „Po-
kud dotaci nezískáme, můžeme 
zakázku zrušit. Předpoklad na 
Repre jako celek byl 24 – 30 mě-
síců. Je to přesně nastaveno, aby 
veškeré stavební práce byly ukon-
čeny nejpozději do 31. 12. 2025. 
Pak máme celý rok ještě na vy-
bavování interiéru a IT zaříze-
ní. Kolaudace je stanovena v nej-
zazším termínu do 31. 12. 2026. 
Oba termíny - tedy jak stavební, 
tak i vybavení a interiéry, ma-
jí dostatečnou rezervu,“ ubezpe-
čuje radní Jan Paparega.     (sol)

Do nového REPRE za čtyři roky! 

S blížící se rekonstukcí Repre, která je především díky dotačnímu polštáři již neodvratilelná, se na toto téma 
opět žhavě diskutuje. Téma rezonuje politickou i veřejnou scénou a zřejmě ještě bude.

Marek Hrvol, 
primátor (ProMOST)
Slíbili jsme, že rekonstruk-

ci Repre  během čtyř let zrea-
lizujeme. Dotace máme. Pro-
jekt je proto rychle připravený, 
a i když se to někomu nemusí 
líbit, většina lidí je pro.  

Jiří Nedvěd 
zastupitel (SMM)
Trápí mě, co bude se stávají-

cí budovou knihovny až se pře-
stěhuje do Repre. Jaké bude je-
jí využití, pokud nechceme, aby 
chátrala a později se zbourala. 
Hledaly se už nějaké návrhy? 
Proč se to neřeší…? 

Roman Houska, 
zastupitel (Nezařazený)
Nepovažuji přestěhování 

knihovny za správné. Před pár le-
ty, když se o tom rozhodlo na zá-
kladě prvotních nápadů a když 
byl následně předložen definitivní 
projekt, byl jsem zděšen. Celá bu-
dova Repre zaplněná knihovnou. 
Jen jeden velký sál, restaurace 
a jeden malý kinosál pod lampou. 
Takto monstrózní knihovna snad 
nikde jinde není…Domníváte se, 
že sem budou jezdit lidé z repub-
liky za knihovnou? Vy také jezdíte 
do jiných měst do knihovny? Jak 
často chodíte do té současné? Ne-
jsme žádné univerzitní město!  

Jan Schiller, 
zastupitel (ANO)
Já bych Repre úplně zboural. 

Bohužel tato varianta neprojde. 
Ale aspoň se v centru bude ně-
co dít. Nikdy to nebude ideální, 
vždy se něco někomu nebude lí-
bit. Střed města ale  tato budova 
hyzdí a je potřeba s  tím už ko-
nečně něco dělat.  

Milan Rybák, 
zastupitel (SMM)
Nevím, jestli knihovna v Re-

pre je dobře, nebo špatně. Když 
se před lety přestavoval Aquad-
rom, chtěl jsem, aby se zachoval 
klasický plavecký bazén. Udě-

lala se ale atrakce pro veřejnost 
a dnes vidíme, že je využívaná, 
oblíbená a je tam život. 

Petr Decastelo, 
občan Mostu
V Litvínově v  kulturním za-

řízení funguje umělecká škola.  
Napadlo někoho, zda by se ne-
dala do Repre místo knihovny 
také přestěhovat? Místo knihov-
ny bychom měli prostory napří-
klad pro sociální byty. Zbourala 
se škola na Liščím Vrchu, proto-
že neměla využití, přitom měs-
tu na sociální služby schází pro-
story.                                           

(sol) 

Zaznělo k  Repre a stěhování knihovny…

V nejbližší době má proběh-
nout  instalace nového eskaláto-
ru a výstavba nového schodiště. 
Podle vedení Centralu bude ná-
sledovat úprava fasády a instalace 
nových vchodových dveří, které 
budou otočné. Podle aktuálních 
informací by měl být vchod ote-

vřen na Velikonoce. Kompletní 
proměnou už prošel  Foodcourt, 
i nová dlažba a osadila se desig-
nová světla. Vnitřní prostory do-
plnila zeleň a nové lavičky. Po 
úpravě vstupů do centra a insta-
laci eskalátoru se obnovy dočká 
i fasáda a okolí Centralu.     (nov)

Vchod do CENTRALu bude uzavřený do Velikonoc
MOST -  Obchodní centrum CENTRAL po vánoční pauze opět uzavře-
lo vchod z třídy Budovatelů.  

Most má největší pergolu, hlasujte pro ni!
MOST - Terasa nad kavárnou, kterou vloni nechalo vybudovat u je-
zera město Most, se nominovala do soutěže Realizace roku 2022 ve 
stínicí technice. Pro mosteckou terasu, která je největší pergolou, 
jakou  kdy město ve své třicetileté  historii postavilo,  můžete hlaso-
vat až do 16. ledna.

V roce 2021 město  vybudovalo u jezera Most prostory pro kavárnu a  bis-
tro a o rok později rovněž podpořilo zastřešení jejich venkovní terasy.
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P rezidentské perličky

Žhavým tématem těchto dní 
je boj o křeslo příštího českého 
prezidenta. Od historicky druhé 
přímé volby hlavy našeho státu 
nás dělí už jen dny, a proto při-
nášíme vzorek tipů i přání, ko-
ho na Hrad. „Lidovou“ volbu 
svého prezidenta si každopád-
ně nenechte ujít, může to být na-

posledy. Vládní politici totiž vel-
mi vážně uvažují, že výběru hla-
vy státu občanstvem by mělo být 
učiněno zadost. Jak například 
signalizuje premiér Petr Fiala: 
„Je třeba zahájit diskusi o návra-
tu k naší dobré ústavní tradici, to-
tiž volbě prezidenta Parlamentem 
České republiky.“ Pro úplnost při-

pomínáme, že první kolo se koná  
v pátek 13. ledna od 14 do 22 ho-
din a v sobotu 14. ledna od 8 do 
14 hodin. Případné druhé kolo v  
pátek 27. ledna  od 14 do 22 ho-
din  a v sobotu 28. ledna  od 8 do 
14 hodin.  Výsledky prvního ko-
la budou známy v neděli večer. 

(Stránku připravila redakce)

Hra o trůn začíná! 

Prezidentská anketa

 �Nejdelší období bez hla-
vy státu jsme zažili od červen-
ce 1992 do konce ledna 1993. 
Václav Havel abdikoval na úřad 
československého prezidenta 
a Federální shromáždění neby-
lo schopno vybrat novou hla-
vu státu.

 � Prezident disponuje jedním 
ze sedmi klíčů od dveří v kap-
li sv. Václava v katedrále sv. Ví-
ta. Ty  vedou do korunní komo-

ry, kde jsou uloženy české koru-
novační klenoty.

 �Otec prezidenta T. G. M. byl 
negramotný. Tomáš ho musel 
naučit psát.

 �Až na Klementa Gottwalda 
a Antonína Zápotockého všich-
ni prezidenti v našich dějinách 
přežili svůj mandát. 

 �V roce 1990 vydali čeští ja-
zykovědci doporučení, aby by-

lo slovo „prezident“ vzhledem 
k návratu vážnosti (a respekto-
vané osobnosti) do tohoto úřa-
du napříště spojováno pouze 
s hlavou státu. 

 � Prezident  Klement Gottwald 
za dobu svého „prezidentování“ 
poslal více než 100 tisíc lidí do 
vězení.

 �Antonín Novotný vyhlásil 
amnestii, díky níž se na svobo-

du dostala většina občanů „za-
vřených“ za K. Gottwalda.

 �Gustav Husák: byl odsouzen 
k doživotnímu vězení za vlas-
tizradu. Rozsudek byl vydán 
ale po Stalinově smrti, díky če-
muž unikl trestu smrti. V roce 
1960 se dostal na svobodu díky 
amnestii.

 � Prezident Emil Hácha prezi-
dentem být nechtěl, byl k tomu 
donucen.

Esteemův zákon předpokláda-
ného respektu:
Politici, kteří touží stát se prezi-
dentem, se pravděpodobně do-
mnívají, že prezidenta si všichni 
váží.
Poznámka dr. Arzta:
Prezidenta si opravdu, oprav-
du váží pouze jeho osobní lékař, 
když kontroluje jeho tělesnou 
hmotnost...

Nejdéle byli v úřadu prezidenta 

Nejkratší dobu byl v úřadu prezidenta

Emil Hácha – 105 dní

Marek Hrvol, 
primátor města Mostu 
1. Danuše Nerudová.
2. Ten, který nebude rozdělovat společ-
nost.
3. Symbolem prezidenta pro mě je Vác-
lav Havel.

Jan Paparega, 
senátor za Mostecko 
1. Generál Petr Pavel.
2. Předpoklady mají všichni tři favorité. 
3. Nemám vytipovanou osobu, o které 
bych mohl s jistotou říci, že by byla tou 
nejlepší prezidentkou či prezidentem.
 
Jan Schiller, 
hejtman Ústeckého kraje
1. Andrej Babiš.
2. Určitě Andrej Babiš.
3. Žádnou osobnost s politickými zku-
šenostmi pro výkon prezidenta nevidím.

Markéta Stará, 
náměstkyně primátora Mostu 
1. Tipuji, že Danuše Nerudová.
2. Danuše Nerudová.
3. Vím, že to není možné, ale Václava 
Havla.

Berenika Peštová, 
zastupitelka města Mostu, poslankyně 
parlamentu
1. O prsa Andrej Babiš.
2. Andrej Babiš.
3. Otakara Motejla???

Kamila Bláhová, 
starostka města Litvínova
1. Andrej Babiš.
2. Andrej Babiš.
3. Nikdo takový není.

Květuše Hellmichová, 
místostarostka města Litvínova
1. Myslím si, že generál Pavel.
2. Měla by to být Danuše Nerudová.
3. Marka Ebena nebo profesora Drahoše.

Ivana Turková, 
zastupitelka města Litvínova
1. Myslím, že Andrej Babiš.
2. Díky vysokému morálnímu kreditu 
a vlastenectví Jaroslav Bašta.
3. Alenu Vitáskovou.

Václav Hoffmann, 
jednatel Městského divadla Most
1. Tipuji Danuši Nerudovou.
2. Myslím, že by to měl být Petr Pavel.
3. Profesora Petra Fialu.

Luboš Trojna, 
ředitel Městské správy  
sociálních služeb Most
1. Generál Pavel.
2. Generál Petr Pavel, ale budu držet pal-
ce každému zvolenému prezidentovi.
3. Jiřího Diensbiera staršího.

Radek Molík, 
majitel realitní kanceláře
1. Danuše Nerudová. Na ní se dá ales-
poň dívat.
2. Nevadila by mi Danuše Nerudová.
3. Není nikdo, koho bych si v této funk-
ci přál.

Martin Klika, 
ředitel Městské policie Litvínov
1. Vidím to na Danuši Nerudovou.
2. Rektor Tomáš Zima.
3. Václav Klaus starší.

Petr Petrik, 
ředitel Městské knihovny Most
1. Petr Pavel.
2. Pavel Fischer.
3. Kdyby žil, tak Václava Havla.

Per Červenka, 
starosta města Meziboří
1. Bohužel paní Nerudová.
2. Žádný.
3. Václava Klause staršího.

Michal Lichtenstein, 
předseda Židovské obce Teplice
1. Danuše Nerudová.
2. Danuše Nerudová.
3. Jan Bartošek.

1. Kdo z kandidátů se podle vás  stane prezidentem či prezidentkou České republiky?
2. Který z kandidátů by se podle vás měl stát prezidentem České republiky?
3. Koho  - zcela mimo současné kandidáty – byste rád viděl jako prezidenta České republiky?

Představenstvo společnosti 
Technické služby města Mostu a.s. 

Se sídlem: Dělnická 164, 434 01 Most – Velebudice 

Vyhlašuje výběrové řízení 
na obsazení pozice 

ŘEDITELE/
ŘEDITELKY

Společnosti Technické
služby města Mostu a.s. 

Předpokládaný nástup
do pozice: duben 2023 

Lhůta pro doručení přihlášky
a požadovaných dokladů: 

31. leden 2023 do 12:00 hodin. 

Tomáš Garrigue  
Masaryk
17 let a 30 dní

Gustáv Husák
14 let a 195 dní

Antonín Novotný
10 let a 124 dní
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Mostecký fotbal
má velkou návštěvnost

MOST - Průměr 332 diváků na domácí zá-
pas řadí Baník Most-Souš na čtvrté místo 
průběžné tabulky návštěvností stadionů 
ČFL. Vedoucí Viktorka Žižkov drží zatím ne-
dostižný průměr 897 diváků.

Statistika vychází z oficiálních zápisů 
o utkání evidovaných v systému FAČR.  
Mostecký tým měl v ČFL na podzim 2022 
nejvyšší návštěvu v posledním kole proti FK Teplice B, kdy dorazilo 
okolo 500 diváků. Nejméně diváků dorazilo na zápas se Živanicemi 
(228) na konci září. Ze statistiky návštěvnosti domácích zápasů rov-
něž výplývá, že přesun posledních třech zápasů podzimu na stadi-
on Josefa Masopusta neměl výrazný efekt na počet diváků. Zajíma-
vá statistka návštěvností na závěr roku 2022 ukazuje, že mostecký 
fotbal má divácký potenciál.                                                          (nov)

Loutková premiéra
MOST – Divadlo rozmanitos-
tí uvede  14. ledna premiéru 
nové inscenace „Dlouhý, Ši-
roký a Bystrozraký“.

Jeden je samá ruka – samá 
noha, druhý se nikam neve-
jde a třetí by svým pohledem 
propálil i skálu, a tak raději 
chodí poslepu. Dlouhý, Širo-
ký a Bystrozraký jsou přáte-
li, kteří tak trochu nezapada-
jí. Sledujte jejich příběh plný 
odvahy, síly a vzájemné podpory. Na své cestě totiž každý objeví dar, 
který jim umožní překonat i ten největší smutek a do mechanické-
ho světa loutek opět navrátí radost.                                                 (nov)

Dlouhý, Široký a Bystrozraký jsou 
zvláštní přátelé. Sledujte jejich pří-
běh plný odvahy, síly a vzájemné 
podpory.

V uličkách Mostu
MOST – V Městském divadle v Mostě můžete navštívit výstavu 

„Starý Most obrazem i slovem“. Vystaveny jsou obrazy domů a uli-
ček města Mostu (tehdy Brüx) před začátkem těžby uhlí a průmyslo-
vé revoluce okolo roku 1870. Tak, jak ho namaloval mostecký rodák 
Heinrich Loos, který žil v Mostě v letech 1859–1932. Výstava potr-
vá do 28. února.                                                                                 (nov)

Lidé ze stovek popřáli
technickým službám

klidné svátky „po svém“
MOST - Obyvatelé nechvalně proslulé Stovky nezaháleli ani bě-

hem vánočních svátků. Technickým službám města Mostu připravi-
ly nadílku, kterou ostatně obdarovávají naše město každý den.  Po-
kud  budou mostečtí politici někdy řešit otázku obnovení poplatků 
za odpad a případné odpuštění plateb pro některé skupiny obyvatel, 
jako jsou například samoživitelky a důchodci, možná by to mohli 
vzít i z druhého konce. Například tím, že konkrétní skupině obyva-
tel se poplatky za odpad nejenže vrátí, ale za jeho nadměrnou pro-
dukci a svérázné ukládání naopak zvednou!                                 (nov)

Zastupitel Mostu 
a místopředseda Rady senio-
rů České republiky Alois Malý  
přišel s vizí, že po přestěhová-
ní knihovny by se v tomto ob-
jektu mohlo vybudovat až de-
vatenáct bytů pro seniory. To je 
v plánu?

Domnívám se, že nikoliv, že 
prostor knihovny není úplně 
vhodný pro tuto formu využití. 
Bavíme se o vybudování či vy-
užití jiných objektů pro seniory, 
ale knihovna pro tento účel, za 
mě, není vhodná. 

Co tedy s prázdnou knihov-
nou bude?

V tom zatím není jasno, ale 
plánujeme založení pracovní 
skupiny za účelem řešení bu-
doucího možného využití ob-
jektu knihovny. Rád bych se 
o jejím využití bavil napříč po-
litickým spektrem a veřejností.

Nedávno se otevřela velká 
debata kolem zavřených škol-
ních hřišť v době po vyučová-
ní. Toto téma rozděluje poli-
tiky na dva tábory: jedni jsou 
pro, a druzí proti. Nedávno 
jste řekl, že tímto problémem 
se město zabývá. Je šance, že 
by se hřiště opět plošně zpří-
stupnila?

Máte pravdu, že kolem zpří-
stupnění hřišť se vede velká deba-
ta, a to napříč celým politickým 
spektrem i veřejností. Osobně 
jsem pro to, aby se všechna hři-
ště co nejvíce využívala pro sport 
a volný čas dětí, včetně těch škol-
ních. Nyní řešíme, jakým způso-
bem a za jakých podmínek je bu-
de možné pro mimoškolní účely 
lépe zpřístupnit.

Stále platí záměr vybudo-
vat lanovku od jezera Most na 
hrad Hněvín? Pokud ano, v ja-
ké je fázi?

Čekáme na dokončení studie 
proveditelnosti, která by měla být 

hotova v prvním čtvrtletí tohoto 
roku. Studie ukáže, jak je záměr 
reálný a nákladný. Nicméně, chci 
zdůraznit, že tento projekt nepat-
ří mezi investiční priority.

Která nová investice odstar-
tuje letos jako první?

Myslím, že je to rekonstrukce 
restaurace na Hněvíně. Jinak se 
chystáme během února a břez-
na schválit celý „balíček“ výběro-
vých řízení na několik investič-
ních akcí najednou, tak aby vět-
šina z nich mohla být na jaře za-
hájena.

Děkuji za rozhovor
Pavlína BOROVSKá

První rozhovor s prvním mužem města Mostu 

Letošní rozpočet počítá 
s příjmy téměř 1,8 miliardy Kč 
a je naplánován jako schodko-
vý. Schodek by měl být ve výši 
391 milionů, a to kvůli pláno-
vaným investicím. „Běžný roz-
počet města je letos ve výraz-
ném přebytku, ve výši zhruba 
140 mil. Kč. Město je schopno si 
vydělat na provoz bez problémů. 
Řada významných investičních 
akcí  je předfinancována v rámci 
dotačních akcí, které jsou v roz-
mezí 50 až 80 mil.Kč. Je to pro-
investiční rozpočet,“ říká primá-
tor města Mostu Marek Hrvol.  

Nejzásadnější  bude letos za-
hájení rekonstrukce Repre ne-

bo dokončení parku Střed, kte-
rý by se měl otevřít  už na pod-
zim. „Reagujeme na energetic-
kou krizi. Chceme spořit v rámci 
spotřeby energií a vystavět foto-
voltaické elektrárny na budo-
vách města, jako je Aquadrom, 
zimní stadion či sportovní ha-
la. Pokračovat budeme i v  ob-
nově veřejného osvětlení, tedy ve 
výměně výbojek za LED,“ uvádí  
primátor. Novinkou bude  elek-
trovozidlo včetně elektro nabí-
jecí stanice  pro potřeby magis-
trátu.

Zhruba 80 mil. Kč  poputu-
je na nové odborné učebny  na 
1. a 10. ZŠ, 20  mil. Kč  na prv-

ní etapu výstavby autobusového 
nádraží. V ulici F. Kmocha se  
letos dočkají  parkovací nástav-
by. Situace s parkováním je v té-
to lokalitě kritická, a proto je  
z  vytipovaných lokalit na prv-
ním místě. „Nástavba by měla 
vzniknout v druhé polovině ro-
ku a přinese desítky parkovacích 
míst,“ potvrdil Marek Hrvol. 

V plánu je  rekonstrukce re-
staurace a zimní zahrady na 
Hněvíně téměř za 30 mil. Kč. 
Velká rekonstrukce čeká vzdu-
chotechniku na Aquadromu 
a horní terasu, včetně proti-
skluzových povrchů. Fotbalis-
té ze Souše se mohou těšit na 
umělý trávník a mládež na vý-
měnu herních prvků ve skate-
parku. Rekonstruovat se bu-

de 11. patro v Cascade. Pokra-
čovat se bude také se zatraktiv-
ňováním lokality jezera Most. 
„Chceme udělat závlahu kolem 
pláží a další toalety, protože sou-
časná kapacita není dostatečná,“ 
prozradil  primátor. Rozšiřovat  
se budou také služby na Ma-
tyldě. Vznikne například no-
vé občerstvení u in-line dráhy. 
Ke konci se blíží také práce na 
novém amfiteátru na Benedik-
tu.  Mostečané mohou letos po-
čítat s MHD zdarma pro vybra-
né skupiny obyvatel,  studenty 
a seniory, odpuštění poplatku 
za svoz odpadu a také rodičov-
ské příspěvky pro pracující ne-
bo studující rodiče nově naro-
zených dětí.

(sol)

Rozpočet Mostu letos fandí investicím  
MOST – Město Most letos čekají zásadní investice.  Díky nim se začne 
proměňovat střed Mostu. 

MOSTECKO – Na Mostecku jez-
dí další nové autobusy s  emisní 
normou EURO 6. Dopravce je 
pořídil koncem uplynulého roku 
a jezdit budou jak v  Mostě, tak 
i v Litvínově.  

Vozový park Dopravního 
podniku měst Mostu a Litvínova 
posiluje. V těchto dnech vyjel do 
provozu s cestujícími nový klou-
bový autobus SOR NS 18 s evi-
denčním číslem 97 z produk-
ce SOR Libchavy. Bude nasazen 
na linky č. 30 a 31. Vozový park 
mosteckého dopravce se rozros-
tl celkem o čtyři nové autobusy. 
„Jde o tři vozidla SOR NS 12 a jed-
no vozidlo SOR NS 18. Jedno vo-
zidlo SOR NS 12 bude jezdit v Lit-
vínově, ostatní pak v Mostě,“ uve-
dl šéf Dopravního podniku měst 
Mostu a Litvínova Daniel Du-
novský. Autobusy splňují emisní 
normu EURO 6 a jsou celé níz-
kopodlažní. Vozidla disponu-
jí kamerovým systémem a mo-
derním vnějším i vnitřním info-
systémem. Kloubový autobus je 
dlouhý 18,75 metrů. Vejde se do 
něho 42 sedících a 132 stojících 
cestujících. Je vybaven klimati-
zací salonu cestujících. Autobu-
sy se osadí odbavovacím systé-
mem a postupně budou nasaze-
ny do provozu. „Autobusy SOR 

NS 12 obdržela evidenční čísla 79, 
80, 81, přičemž v Litvínově bude 
jezdit vůz číslo 81,“ prozradil Da-
niel Dunovský. Kloubový auto-
bus SOR NS 18 s číslem 97 pak 
bude nasazován na mostecké lin-
ky číslo 30 a 31. 

V autobusové dopravě by do-
pravce chtěl pořídit v dlouho-
dobém horizontu kolem čtyř až 
5 nových autobusů ročně. „Ty-
to vozy pořizujeme bez dotací. 
V současné době se uvažuje i o be-
zemisních autobusech, v hledáč-
ku jsou elektrobusy nebo autobu-
sy na vodík s palivovým článkem. 

Vše bude záviset na cenách, tech-
nice i podpoře tohoto druhu poho-
nu,“ uvedl dále. 

Všechny nové autobusy typu 
SOR splňují emisní normu EU-
RO 6. Jedná se o novější mo-
dely autobusů, s novým kon-
strukčním řešením karoserie 
a interiéru, splňující požadav-
ky pohodlné přepravy a zároveň 
i nejpřísnější emisní normy. Ta-
to vozidla disponují kamerovým 
systémem, včetně čelní nehodo-
vé kamery a USB porty pro dobí-
jení drobné elektroniky, dále mo-
derním informačním systémem 

a dokážou také počítat přepra-
vené osoby. Autobusy SOR na-
koupil dopravce již v roce 2019, 
2020 a 2021. Celkem se jednalo 
o 13 autobusů tohoto typu. 

S  postupnou obnovou vozo-
vého parku se dopravní podnik 
mohl zbavit všech starých auto-
busů na LPG (propan-butan). 
Poslední čtyři se vyřadily z pro-
vozu v roce 2020.  

Kvůli výluce po dobu moder-
nizace tramvajové trati se nasa-
dily do provozu i starší kloubové 
autobusy, které pořídil dopravce 
z vlastních zdrojů.                  (sol) 

Cestující se už vozí novými autobusy
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Správa kostela Nanebevzetí 
Panny Marie v Mostě  vyhlásila 
veřejnou soutěž na nejvhodněj-
ší nabídku na pronájem prostor 
pro restauraci v objektu barok-
ního  špitálního kostela svatého 
Ducha. Objekt  sousedí s  přesu-
nutým gotickým kostelem Na-
nebevzetí Panny Marie v  Mos-
tě, který byl na současné místo 

přesunut v roce 1975 o 841 me-
trů kvůli těžbě hnědého uhlí. 
Nabídky se přijímají osobně na 
správě kostela u kastelánky Zu-
zany Klimplové nebo poštou na 
adresu: kostel Nanebevzetí Pan-
ny Marie, Kostelní 289, Most 
434 01. Více na www.kostel-
-most.cz. 

(nov)

Bývalý „Duch“ je k pronajmutí
MOST -  Prostor v objektu špitálu v Mostě po bývalé restauraci 
„U Svatého ducha“  je k pronajmutí.

V autobusové dopravě by dopravce chtěl pořídit v dlouhodobém 
horizontu kolem čtyř až 5 nových autobusů ročně.

Chcete provozovat restauraci v objektu špitálu? Máte přiležitost!Specifická skupina obyvatel a její specifické zvyky.
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PONDěLí
Pikantní fazolová se zeleninou a slaninovým chipsem 35 Kč

150 g Segedínský guláš a houskovým knedlíkem 145 Kč
220 g Pečené kuře na bílém víně se žampiony a dušenou rýží 139 Kč
350 g Fusilli s opečenou slaninou, sušenými rajčaty,  
 olivami, smetanou a sýrem grana padano 140 Kč

ÚTERÝ
Frankfurtská s párkem 35 Kč

150 g Španělská hovězí pečeně s dušenou rýží  
 nebo houskovým knedlíkem 155 Kč
150 g Smažený holandský řízek s bramborovou kaší  
 a okurkovým salátem  145 Kč
350 g Míchaný salát z červené čočky se zeleninou  
 a bylinkami a restovaným kuřecím masem 140 Kč

STŘEDA
Kulajda se ztraceným vejcem 35 Kč

150 g Vepřová plec na smetanové omáčce s houbami  
 a restovanými špeclemi na másle  145 Kč
150 g Pečené kuřecí prso na medu s trochou chilli  
 s rýžovými nudlemi a kari omáčkou 140 Kč
350 g Restované bramborové noky s trhaným kachním  
 masem, zelím a smaženou cibulkou 140 Kč

ČTVRTEK
Dýňový krém 35 Kč

150 g Pečená vepřová krkovice s cibulí a slaninou  
 s bramborovou kaší a rukolovým salátkem 145 Kč
150 g Rizoto s restovaným kuřecím masem, zeleninou,  
 žampiony, strouhaným sýrem a kyselou okurkou 140 Kč
350 g Trhané salátové listy s hroznovým vínem, okurkovou  
 panna cottou  a marinovaným sýrem halloumi  
 v bylinkách a olivovém oleji s česnekem 140 Kč

PÁTEK
Zeleninová s vejci 35 Kč

150 g Štěpánská hovězí pečeně s dušenou rýží  
 nebo houskovým knedlíkem 155 Kč
150 g Smažený sýr se šunkou s vařeným bramborem  
 a tatarskou omáčkou 140 Kč
350 g Míchaný listový salát s bylinkovým dresinkem, kukuřicí,  
 vařeným vejcem a restovaným kuřecím masem 140 Kč

Druhy alergenů obsažených v pokrmech na dotaz u obsluhujícího personálu.

STÁLÉ TÝDENNí MENU (PO–PÁ)
Kuřecí vývar s masem, zeleninou a celestýnskými nudlemi 30 Kč

150 g Smažený vepřový řízek s bramborovou kaší,  
 trhanými salátovými listy a citronem 139 Kč
340 g Pečené kachní stehno s dušeným červeným zelím  
 a restovanými bramborovými noky s bylinkami 199 Kč
500 g ,,Beef Bowl Cascade‘‘ – Trhané hovězí maso v silné šťávě  
 s jasmínovou rýží, sázeným vejcem, výběrem zeleniny  
 a dresinkem 175 Kč

POLEDNí MENU
16. 1. – 20. 1. 2023

Při objednávce hlavního chodu
je voda v ceně menu. 

Výdej poledního menu 11:00–14:00 hod.
Na stravenky vracíme do 10 Kč

„Okolí 3. ZŠ je spádovou oblas-
tí, jsou tu zejména sociálně slab-
ší rodiny. Tyto děti nemají mož-
nost si zaplatit kroužky či chodit 
jinam. Ostatní hřiště, například 
na Šibeníku, jsou daleko. Jsou to 
navíc plochy, kde nelze hrát spor-
ty jako fotbal, házenou apod. 
Tím, že dětem uzavíráte hřiš-
tě, má za následek, že stejně pře-
lézají. I kdybyste  udělali vysoký 
plot nebo sem dali kamery, stejně 
to  neuhlídáte. Nebylo by lepší ne-
chat to otevřené nebo i jiné škol-
ní areály, aby se daly bezplatně 
využívat?“ ptá se bývalý správce 
školního hřiště Karel Masopust. 
Vedení města ale upozorňu-
je, že většina škol má zajištěné-
ho správce, kterého si platí. Bez 
dospělé osoby z bezpečnostních 
důvodů hřiště volně zpřístupnit 
prý nelze. „Na 8. ŽS mají stej-
ný problém. Také neměli správce 
a také se tam děti dostávaly přes 
plot. Ředitel školy ale oslovil ne-
ziskovku, která tyto děti sdružu-
je, a v doprovodu pak děti mohou 
areál navštěvovat. Stejnou cestou 
může jít i ředitel na 3. ZŠ. Nezis-
kovek tady máme mnoho, kte-

ré fungují při školách. Kdyby ře-
ditel školy chtěl, může si správce 
ze svého rozpočtu zaplatit,“ říká  
náměstkyně primátora Markéta 
Stará. Občan ale oponuje, že děti 
z vyloučené lokality se sdružovat 
pod neziskovku nebudou. „Děti 
z vyloučených lokalit je úplně ji-
ná sféra. Nebudou se nikde sdru-
žovat do kroužků, ty chtějí chodit 
svévolně. Pokud ta hřiště zavřete, 
budou akorát chátrat a zdevastu-
jí se,“ posteskl si. 

Do diskuse se připojují  i ně-
kteří zastupitelé a požadují, aby 
město našlo řešení. „Když ředitel 
vyhání děti ze hřiště, je to hroz-
né. Stavíme krásná a supermo-
derní hřiště, která pak ale zamk-
neme,“ říká  zastupitel Milan Ry-
bák a dodává: „Víte, kolik peněz 
bude stát, když děti vyrostou jako 
nezdravé, budou jednou neschop-
né pohybu, nebudou mít správně 
vyvinutý pohybový aparát a bu-
dou chodit za lékaři? Rozumím, 
že za hřiště někdo musí zodpoví-
dat, ale ukončit problém tím, že 
to nejde, že se musí sehnat pení-
ze… To je pro mne nepřijatelné 
řešení!“

Politici navrhují, aby se pro-
blému ujal výbor pro mapování. 
„Chápu nákladnost areálu. Jestli 
tam chceme nechat děti působit,  
je nutné mít správce, kterého ale 
bude muset někdo zaplatit. Mys-

lím, že by se dala vymyslet mož-
nost a že by ho mohlo zaplatit 
město,“ namítá zastupitel Roman 
Houska. Vedení města  ujišťuje 
že se bude problémem zabývat.   

(sol)

Zamčená školní hřiště znovu na přetřesu

Studenti kritizovali 
rekonstrukci Repre
Kulturního domu Repre se 

týkaly diskusní příspěvky něko-
lika středoškolských studentů. 
„Repre je dominanta města, kte-
rá je obdivována laickou i odbor-
nou veřejností. Jezdí se na ni dí-
vat lidé z  celé republiky. Existu-
je odborná analýza využití a oži-
vení centra a kde je? Proč vedení 
města nerespektuje názory od-
borníků architektů a urbanistů, 
kteří tvrdí, že rekonstrukce zne-
hodnotí vzácnou architektonic-

kou budovu a celé centrum měs-
ta?“ dotazoval se student Adam 
Malý.    

Studenta Davida Štýse zase 
zajímalo, proč je nutné přesou-
vat knihovnu do Repre a Kate-
řinu Hrachovou, zda je měs-
to seznámeno v souvislosti s re-
konstrukcí Repre s  odbornými 
posudky. „Zná město odborný 
posudek Národně památkového 
ústavu, který rekonstrukci ozna-
čil za destruktivní? Víte vůbec, že 
vám ústav nabízel odborné kon-
zultace k  tomuto tématu?“ zají-

malo ji. Na všechny dotazy ob-
čanů odpoví město písemně.

Občané žalovali na 
řidiče a stavebníky
Na nepořádek při výstav-

bě parkoviště v Okružní ulici si 
stěžovali v diskusi občané. „Ne-
líbí se mi, že když se něco opra-
vuje, a zároveň se na druhé stra-
ně něco ničí. Když se kopala pří-
pojka pro parkoviště místo 18. 
ZŠ, zničil se trávník a obrubníky. 
Je tu nepořádek a hromada blá-

ta, které si nosíme domů,“ kri-
tizovala Mostečanka. Upozor-
nila i na nešvar některých řidi-
čů MHD. Zastavují prý na za-
stávkách daleko od obrubníků, 
což dělá velký problém zejmé-
na hendikepovaným. „Stává se 
to často a lidé, co mají hole, taš-
ky, vozíky pak mají problémy na-
stoupit,“ uvedla. Zajímala se ta-
ké o zahrádky a jejich pronájem 
ve Vtelně. „Pro jakou sortu ob-
čanů jsou zahrádky určeny? Čty-
ři  tisíce měsíčně za poplatky mi 
přijde dost peněz.“               (sol)  

D iskuse občanů na zastupitelstvu

Z astupitelé se ptají za občany
Kdo se postará o 

veřejné osvětlení?

Pavel Lisický (SMM) chce  
vědět, v jaké fázi je  výběrové ří-
zení na provoz a údržbu nové-
ho veřejného osvětlení, jaký je 
rozpočet na tuto zakázku a proč 
došlo k jeho navýšení. Ptá  se ta-
ké, kdo bude provozovat chod 
od 1. ledna 2023. „Původní ve-
řejná zakázka byla zrušena. Při-
pravili jsme nové zadávací pod-
mínky a konzultujeme je s admi-
nistrátorem dotace,“ odpovídá 
vedoucí odboru investic na ma-
gistrátu František Jirásek a do-
dává: „Od ledna do konce břez-
na se o chod budou starat tech-

nické služby. Uvidíme, zda se do 
té doby podaří vysoutěžit nové-
ho zhotovitele.“ K  financování 
na osvětlení upřesňuje, že před-
poklad původní zakázky činil 
140 mil. Kč bez DPH na 4 roky. 
Původní zakázka byla o 15 mil. 
Kč vyšší. Předpoklad u nové za-
kázky je 153 mil. Kč bez DPH na 
4 roky.  

Kolik  výkupy bytů?
Jiří Nedvěd (SMM) se dota-

zuje, kolik peněz  město vyčlení 
na výkupy bytů v roce 2023 a ja-
kou budou mít prioritu. „V mi-
nulosti padaly návrhy na 100 mil. 
Kč. Nakonec se mělo vyčlenit  

50  milionů, teď 20 milionů…“ 
Proč město částku ponížilo? 
„Museli jsme částku z úsporných 
důvodů srovnat na dvacet milio-
nů korun i kvůli ostatním výda-
jům. Rádi bychom ve výkupech 
pokračovali, je to jeden z nástro-
jů, který bude využívat Mostecká 
bytová, ale i výbor pro mapová-
ní, který bude s výkupy bytů ví-
ce provázán. Není problém část-
ku v průběhu roku navýšit,,“ od-
povídá primátor Marek Hrvol. 

Kolik na Repre?
Roman Houska (Nezařa-

zený) interpeluje vedení měs-
ta ohledně 50 mil. Kč vyčleně-

ných v rozpočtu města 2023 na 
rekonstrukci Repre. Chce vě-
dět, na co přesně se peníze vyu-
žijí, když rekonstrukce ještě ne-
začala. „Částka deklaruje, že se 
letos rekonstrukce zahájí. Zda 
to bude v květnu nebo v červnu, 
nevíme, proto se bude v  průbě-
hu roku upravovat, a to i v závis-
losti na tom, jak se zakázka vy-
soutěží a jaké bude skutečné čer-
pání. Může se stát, že práce ne-
budou zahájeny, nebo se naopak 
zahájí ještě dříve, a částka se bu-
de muset navýšit. Tato částka by-
la i v  předchozím rozpočtu, jen 
jsme ji přesunuli,“ vysvětluje pri-
mátor Marek Hrvol. 

(sol) 

Své působení u dopravní spo-
lečnosti zakončil malou rozluč-
kou u ředitele Daniela Dunov-
ského. Zaměstnancem tu byl 
dlouhých 46 let. „Nastoupil jsem 
již v roce 1974 jako učeň, po vyu-
čení a absolvování vojenské služ-
by jsem se do podniku zase vrá-
til,“ říká Václav Sýkora. V do-
pravním podniku pracoval ja-
ko automechanik mimo jiné na 
válcové brzdové stolici. Dříve 

zaskakoval i jako řidič autobu-
su. „Nikdy mě nenapadlo odejít 
z podniku, byl jsem tady spokoje-
ný,“ dodal dlouholetý pracovník. 
Jeho slova potvrdil i ředitel spo-
lečnosti Daniel Dunovský. „Ta-
kových pracovníků je třeba si vá-
žit. Chtěl bych panu Sýkorovi po-
přát při odchodu na zasloužený 
odpočinek všechno nejlepší a ze-
jména dobré zdraví,“ dodal Da-
niel Dunovský.                      (sol)

Dopravní podnik se loučil  
s nejvěrnějším zaměstnancem

MOST – S Dopravním podnikem měst Mostu a Litvínova se rozlou-
čil jeho dlouholetý pracovník Václav Sýkora. U společnosti pracoval 
bezmála půl století.  

Sportujete? Žádejte
MOST – Do konce ledna mohou sportovci podat žádost o dotace.

Žádat mohou na sportovní a tělovýchovnou činnost dětí a mláde-
že, seniorů a handicapovaných sportovců, o dotace na úhradu ná-
jemného za tréninkové jednotky dětí a mládeže, seniorů a handica-
povaných sportovců a o dotace na pořádání sportovních akcí a za-
jištění účasti na sportovních akcích (maximálně tři žádosti za žada-
tele). Podmínky a termíny všech dotačních programů pro sportov-
ce včetně formulářů žádostí  najdete na www.mesto-most.cz. (nov)

Problém se zavřenými školními hřišti a tlakem na to, aby se opět zpří-
stupnila, je nyní na bedrech města. To se nyní situací zabývá.

MOST – Občané opět žádají  o možnost zpřístupnění školních hřišť 
pro veřejnost.   Znovu se přimlouvají za zpřístupnění školního hřiště 
na 3. Základní škole v ulici U Stadionu. 

Ředitel dopravního podniku (vlevo) 
se loučí s Václavem Sýkorou.

Kompetence mostecké vlády
od 1. ledna 2023

MOST – Nové složení městské vlády v Mostě bylo vyvrcholením po-
sledního zasedání mosteckých zastupitelů.   

 � Primátor města Mos-
tu -  Marek Hrvol (Pro-
MOST). V gesci má eko-
nomiku, investice a majet-
kové účasti.
 �Náměstek primátora - 
Václav Zahradníček (Pro-
MOST). V gesci má  oblast 
rozvoje, majetku a měst-
ských služeb.
 �Náměstkyně primátora a statutární zástupce primátora - Mar-
kéta Stará (ProMOST). V gesci má oblast sociální, školství, kul-
tury a sportu. 
 �Nový radní za odstoupivšího Ondřeje Málka (ProMOST) - Jan 
Paparega (ProMOST)
 � Řízení Městské policie Most je v gesci  radního Jana Paparegy 
(nově zvolený primátor Marek Hrvol  funkci velitele městské po-
licie nevykonává z důvodu střetu zájmů. Stávající ředitel MěP je 
jeho bratrem). 
 � Ředitele Městské policie v Mostě bude i nadále vykonávat zastu-
pitel Jaroslav Hrvol (ProMOST).

(sol) 
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Krušnohorská třicítka
KRUŠNÉ HORY - V Krušných 
horách proběhne 21. – 
22. ledna již 43. ročník Kruš-
nohorské 30, který bude již 
podruhé součástí seriálu ČEZ 
SkiTour. 

Připravte se na jedinečné 
výhledy do nedotčených částí Krušných hor, ale i na nevyzpytatel-
né počasí, které závodníkům připravuje ty pravé horské podmínky. 
Tak by se dala přiblížit třetí zastávka seriálu SkiTour na severozápa-
dě Čech. Pro závodníky jsou připraveny tratě hned několika vzdále-
ností a technik. Sobota odstartuje patnáctikilometrovým okruhem 
volnou technikou. V rámci hlavního nedělního programu se těšte 
na třicetikilometrový okruh klasicky a desítku pro ty, kteří si chtějí 
krásu Krušných hor užít zlehka.                                                          (nov)

Soustředění na koni
BRAŇANY – Selský dvůr Braňany pořádá ve dnech 21. – 22. ledna 
„Soustředění s Viktorií Jindrovou“.  

Viktorie Jindrová je držitelkou jezdecké a instruktorské licence ČJF, 
vlastní výkonnost ST v drezuře a má za sebou  účast ve finále Českého 
drezurního poháru 2021 v kategorii U25 na úrovni ST. Je nejlepším 
jezdcem Severočeské oblasti ČJF v kategorii senioři v roce 2021. Má 
zkušenost s tréninkem jezdců od úplných začátečníků a průpravou 
drezurních i skokových koní včetně mladých koní. Klade důraz na 
základní fungování pomůcek, správný sed a nenásilné uvolnění koně 
- trpělivý a individuální přístup ke každé dvojici. Lekci přizpůsobí ak-
tuálním problémům a kondici dvojice. Cena soustředění je  1 400 Kč/ 
dvojice, každý den jedna lekce (lekce trvá cca 45 min). Kapacita je 
omezena, přihlášky a více informací na tel.  777 770 312.             (nov)

Viktorie Jindrová má za sebou  mimo jiné  účast ve finále Českého dre-
zurního poháru 2021.

Firma s letitými zkušenostmi v oblasti správy a údržby 
vlastněných bytových domů a nemovitostí nabízí služby  

i ostatním společenstvím vlastníků.

Sídlo společnosti: ul. J. Skupy 2522 , 434 01  Most
Telefon: 476 705 084, 476 100 758

Vedení evidence domů
Vedení pasportů bytů
Zajištění správného nastavení předpisů služeb včetně jejich rozúčtování 
dle platné legislativy
Výpočet a evidence nájemného a plateb za služby spojené s bydlením
Provádění inkas a plateb z bankovního účtu nájemce
Vypracování evidenčních listů
Vypracování a evidence nájemních smluv
Evidence dlužného nájemného včetně poplatku a úroku z prodlení
Zpracování podkladů pro vyúčtování nákladů na služby spojené s 
bydlením na jednotlivé uživatele
Ke správě výše uvedených činností používáme nejmodernější software 
a tak můžeme nabídnout skutečně účinnou podporu ohledně této 
problematiky.
K zajištění všech legislativně vyžadovaných náležitosti nabízíme dále:
Sledování a zajištění termínů veškerých revizí
Organizace provedení revizí a případně i oprav nedostatků z těchto revizí 
vyplývajících
Soudní i mimosoudní vymáhání dluhů vůči vašemu společenství 
vlastníků.

MOSTECKÁ ByTOVÁ, AKCIOVÁ SPOLEČNOST 
STATuTÁRNÍHO MěSTA MOSTu, NABÍZÍ: 

Pronájem bytu 3+1, 62,50 m2

ulice M. G. Dobnera, blok 386, č.p. 2943
Nabízíme dlouhodobý pronájem bytu ve věžovém domě o dispo-
zici 3+1 s balkónem, o celkové výměře 62,50 m2. Byt se nachází ve 
12. nadzemním podlaží domu s výtahem. Byt je vybaven kuchyň-
kou linkou a sporákem.
Nájemné:  4 500 Kč/měsíc (bez nákladů na služby) 
Vratná jistina: 5 000 Kč

Pronájem bytu 3+1, 74,60 m2

ulice Budovatelů, blok 92–93, č.p. 2385
Nabízíme dlouhodobý pronájem bytu o dispozici 3+1, bez balkó-
nu, o celkové výměře 74,60 m2.  Byt v udržovaném stavu se na-
chází ve 2. nadzemním podlaží, v domě bez výtahu. Vybavení by-
tu: kuchyňská linka, horkovzdušná trouba, plynová deska, vesta-
věná mikrovlnná trouba.
Nájemné: 4 800 Kč/měsíc (bez nákladů na služby) 
Vratná jistina: 5 000 Kč

Bližší informace na telefonním čísle: 476 705 084, 739 323 540
Kontaktní osoby: Miloslava Sedláčková, Ing. Marcela Bažantová

Závody otužilců
MOST - Plavecký klub Otužilci Most pořádá 22. ledna od 10 ho-

din „Závody otužilců“. Akce se uskuteční na jezeře Most. Rozplavby 
jsou na 100, 250 a 750 metrů ve stojaté vodě. Akce je bez startovné-
ho a tradičně s bohatou tombolou.                                               (nov)

MOST - Vrcholem mostecké se-
zóny 2023 na mosteckém auto-
dromu bude opět mistrovství 
světa superbiků, které přináší 
důležité novinky ve vstupném 
a ubytování fanoušků. V kalen-
dáři nechybí ani tradiční Mis-
trovství Evropy okruhových ta-
hačů Czech Truck Prix & NASCAR 
a třetí nejvýznamnější akcí mos-
tecké sezóny 2023 bude The 
Most CLASSIC – automobilový 
festival zahrnující rakouskou 
sérii Histo cup. 

Již potřetí letos do Mostu za-
vítá Mistrovství světa superbiků 
WorldSBK, které pro návštěv-
níky přinese dvě důležité no-
vinky. Pořadatelé vyslyšeli vo-
lání fanoušků po  dostupněj-
ších vstupenkách, a nejenže 
celkově zlevnili vstupné, ale ta-
ké jej rozdělili na divácký svah 
a paddock. Základní jedno-
denní vstupné na divácký svah 
bude v  nabídce již za 750 Kč, 

a k němu lze přikoupit vstup do 
paddocku za 750 Kč.  „Rozděle-
ním jsme schopni nabídnout fa-
nouškům sledování závodů za 
méně než poloviční cenu opro-
ti loňsku, a i v případě, když po-
čítáme variantu divácký svah + 
paddock, tak diváci ušetří sto 

korun,“ vypočítává  předseda 
představenstva společnosti Au-
todrom Most Josef Zajíček. 

Další důležitá novinka se tý-
ká  ubytování fanoušků  v  prů-
běhu WorldSBK. Organizáto-
rům se podařilo sladit termín s  
festivalem The Most Fest, který 

se bude konat ve stej-
nou dobu. Návštěvní-
ci obou akcí mohou 
nezávisle na sobě vy-
užívat kapacity stano-
vého městečka v nové 
rekreační zóně areálu 
jezera Most. 

Druhým nejruš-
nějším závodním ví-
kendem bude tradič-
ní  Mistrovství Evro-
py okruhových ta-
hačů – Czech Truck 
Prix & NASCAR, kte-
ré se tentokrát poje-
de ještě v prázdnino-
vém termínu 25. – 27. 
8. 2023.  Součástí ví-

kendu budou jako vždy i evrop-
ské NASCAR a další doprovod-
né série, které pořadatelé upřes-
ní v průběhu roku.

Závěr sezóny 2023 bude 
v  Mostě patřit historickým au-
tomobilům. Koncept akce  The 
Most CLASSIC (6. – 8. 10. 
2023) se ještě rozšíří do formá-
tu třídenního automobilové-
ho festivalu otevřeného fanouš-
kům, majitelům, klubům a sbě-
ratelům klasických vozů. 

Kalendář závodů pro rok 
2023 obsahuje i další oblíbené 
podniky a klubové závody jako 
Carbonia Cup, Le Most, nebo 
Czech Moto Classic. Nechybí 
ani mezinárodní německý šam-
pionát motocyklů IDM, kte-
rý se pojede jako třetí ze série 
zahrnující okruhy, jako je Hoc-
kenheim nebo Red Bull Ring. 
Tečku za sezónou pak udělá 
AUTOSHOW – Den Bezpeč-
nosti a Den otevřených dveří.

(nov)

Autodrom letos nabídne  
AuTOMOBILOVÝ FESTIVAL

Vedle závodů Histo Cup je cílem nabídnout větší prostor i pro majitele historických aut z řad široké veřejnosti. 
Ti budou moci svůj vůz opět nejenom vystavit, ale také se s ním svézt, a to jak na velkém okruhu, tak se zapo-
jit do soutěžních jízd pravidelnosti na okruhu polygonu a ostatních aktivit.

Termíny plánovaných závodů pro sezónu 2023
2. 4. - Carbonia Cup, klubové automobilové závody
15. 4. - Central Europe Time Attack Cup, klubové automobilové závody
8. 6. - Le Most 6h, klubový vytrvalostní závod automobilů
23. – 25. 6. - IDM, mezinárodní německý šampionát motocyklů
12. 7. - Carbonia Cup, klubové automobilové závody
28. – 30. 7. WorldSBK Czech Round, mistrovství světa superbike
11. – 13. 8. - Czech Moto Classic, klubové závody historických motocyklů
25. – 27. 8. - Czech Truck Prix & NASCAR, mistrovství Evropy závodních ta-
hačů
6. 9. - Le Most 6h, klubový vytrvalostní závod automobilů
29. – 30. 9. - Porsche Sprint Challenge CE,  pohárový závod vozů Porsche
6. – 8. 10. - The Most Classic & Histo Cup  Automobilový festival, závody/
setkání/výstava
13. 10. - Central Europe Time Attack Cup, klubové automobilové závody
15. 10. - Carbonia Cup, klubové automobilové závody
29. 10. - AUTOSHOW, Den Bezpečnosti a Den otevřených dveří

 V Mostě se o  likvidaci 
stromků starají Technické služ-
by města Mostu. „Speciálně vy-
členěný automobil objíždí kon-
tejnerová stanoviště, pracovníci 
posbírají vánoční stromky a od-
vážejí je na sběrný dvůr. Tam 
dojde k jejich štěpkování,“ uvá-
dí náměstek primátora města 
Mostu Václav Zahradníček.

Kvůli zpracování je zapo-
třebí stromky odstrojit, aby 
na nich nebyly zbytky  ozdob. 
Štěpka se následně využije ve 
městě.  „Stromky z jednotlivých 
ulic svážíme  postupně, nezávis-
le na odvozu směsného komu-
nálního odpadu. Svoz bude pro-

bíhat do konce ledna,“ upřes-
nil Václav Zahradníček. Pokud 
bude někdo likvidovat vánoč-
ní stromek po této době, mů-
že jej odvézt do sběrného dvo-
ra v Zahradní ulici.

Stejný postup je i v  Litvíno-
vě.  Svoz stromků začal hned 
po  svátcích. „Pravidelný svoz 
probíhá do 13. ledna. Pak se bu-
de  svážet dle potřeby. Stromky 
putují do sběrného dvora, kde 
se dál využijí na štěpku,“ infor-
movala mluvčí  radnice Jitka 
Pavlíková. Apeluje na občany, 
aby nechávali stromky co nej-
blíže ke kontejnerům. I v  Lit-
vínově lze stromky odvážet 

do sběrného dvora, který no-
vě funguje v  Jandečkově uli-
ci, v areálu bývalého Kovošro-

tu. Sběrný dvůr v  ulici Žižko-
vě je zrušen.

(sol)

Svoz vánočních stromků:  
Odkládejte je ke kontejnerům! 

MOST/LITVíNOV – Po vánočních svátcích probíhá svoz vánočních 
stromků. Během ledna je nejmasivnější. Lidé totiž stromky nejčas-
těji odstrojují a vyhazují po svátku Tří králů.

Vánoční jehličnany se odkládají vedle  kontejnerů. Neměly by překážet 
na chodníku či silnici.

Na tom, abychom 
byli k takto smělému 
plánu připraveni, jsme 
však pracovali celý 
předešlý rok. A dnes 
tak můžeme prezen-
tovat již několik novi-
nek, které jsme dostali do fáze 
realizace. 

Lednem roku 2023 zřídila 
MSSS v Mostě novou funkci ak-
tivizační pracovnice pro všech-
ny tři penziony pro seniory. Na-
še nová kolegyně bude provádět 
skupinové aktivizační činnosti 

s našimi obyvateli, in-
dividuální aktivizační 
činnosti, činnosti, kte-
ré napomáhají k udr-
žení či zlepšení jejich 
soběstačnosti, organi-
zovat kulturní a spor-

tovní akce, výlety, výstavy a bu-
de také poskytovat psychosoci-
ální pomoc, vytvářet podmínky 
pro aktivní zapojení našich oby-
vatel do společenského procesu 
v zařízení i mimo zařízení apod.

Na jaře  začne město, náš zři-
zovatel, s úpravou oplocení are-

álu Penzionu pro seniory, Ko-
mořanská 818. Oplocení bude 
plně kopírovat původní trasu 
oplocení a také zůstanou zacho-
vány všechny přístupy do areá-
lu.

V Domově pro seniory v ul. 
Barvířská jsme ke konci roku 
vymalovali vstupní vestibul 
a nyní se chystáme na malbu 
prostor  kavárny, kdy na stěnu 
budeme malovat budovu Repre 
ve starém Mostě. 

Vylepšování našich služeb, 
péče a zvedání úrovně kvality 

jsou naše hlavní priority. V ro-
ce 2023 se budou moci přede-
vším naši uživatelé a jejich ro-
diny těšit jak ze spousty již zná-
mých aktivit a projektů, jako na-
příklad cykloterapie u jezera 
Most, virtuální realita nebo na-
příklad velmi oblíbená caniste-
rapie, tak i na spoustu novinek, 
které chystáme. Jsme organiza-
cí, kde podáme ruku všem, kteří 
nás potřebují.

Luboš Trojna, 
ředitel Městské správy  
sociálních služeb Most

Luboš Trojna: „Rok 2023 je rokem rozvoje  
péče o uživatele a jejich rodinné příslušníky“

MOSTEČTÍ LVI
MOST – Mostečtí Lvi se utkají 14. ledna na domácím ledě v A-

-Benet Aréně s HC Letci Letňany. Na venkovní zápas se chystají 
18. ledna za chomutovskými Piráty a 21. ledna opět hrají doma, kde 
uvítají soupeře z HC Kobra Praha.                                                (nov)
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LITVíNOV – Slavnostní sál zám-
ku Valdštejnů v  Litvínově  se 
stal dějištěm významné tradi-
ce báňských záchranářů. Nejen 
mostečtí záchranáři zde získali 
záslužné kříže jako ocenění své 
těžké práce.  

„Záslužné kříže jsou oceně-
ním těžké práce báňských zá-
chranářů, bez nichž by se hor-
nická činnost neobešla. Zároveň 
je také vyjádřením díků jejich 
rodinám, že je při výkonu jejich 
náročné profese podporují,“ uve-
dl v úvodu slavnostního podve-
čera Martin Štemberka, před-
seda Českého báňského úřadu. 
Ocenění převzala desítka báň-
ských záchranářů. 

Nejvyšší ocenění, zlatý zá-
chranářský záslužný kříž, ob-
držel Vlastimil Neliba, zástupce 
předsedy Obvodního báňského 
úřadu pro Prahu a Středočes-
ký kraj. Stříbrným záchranář-
ským křížem byli vyznamená-
ni Michal Uhlíř, zástupce hlav-

ního mechanika HBZS v Mos-
tě, a Josef Machýček, mechanik 
HBZS Praha. Bronzový záchra-
nářský záslužný kříž převzali Ja-
roslav Buryšek, Milan Kostjuk 
a Petr Výborný z Hlavní báň-
ské záchranné stanice v  Mostě 
a jejich kolegové ze Sokolovské 
uhelné a z HBZS Praha. Slav-
nostní večer využívají pravidel-

ně zástupci severočeských spo-
lečností skupiny Sev.en, aby po-
blahopřáli držitelům rezortní 
medaile Jiřího Agricoly za zá-
sluhy o české hornictví. V le-
tošním roce to byl Pavel Murc-
ko, který své profesní působení 
v  těžebních společnostech za-
hájil na začátku osmdesátých let 
a dlouhá léta pracoval jako hlu-

binář, především jako bezpeč-
nostní technik odborové orga-
nizace. Následně až do ukonče-
ní činnosti i jako předseda od-
borů dolu Centrum. Druhým 
nominovaným byl Vojtěch Bö-
gi, který ve společnostech sku-
piny pracoval více než 40 let na 
různých pozicích.        

  (nov)

Záchranářské kříže se rozdávaly  
v zámku Valdštejnů

Záslužné kříže jsou oceněním těžké práce báňských záchranářů, bez nichž by se hornická činnost neobešla.

ORLEN Unipetrol chce být 
nejpozději do roku 2050 emis-
ně neutrální. Toto poslání plní 
realizací postupných cílů, kte-
ré jsou definovány ve skupino-
vé strategii udržitelného roz-
voje do roku 2030. Jedním z cí-
lů je i rozvoj recyklačních akti-
vit tak, aby v roce 2030 patnáct 
až dvacet procent petrochemic-
ké produkce ORLEN Unipetro-
lu vznikalo pomocí recyklace 
plastového a biogenního odpa-
du. Dosud se ORLEN Unipetrol 
soustředil zejména na chemic-
kou recyklaci plastového odpa-
du. V poslední době ale své ak-
tivity rozšiřuje na všechny dru-
hy recyklace odpadu. „Ke zku-
šenostem s chemickou recyklací 
jsme přidali akvizicí firmy RE-
MAQ také znalosti a zpracova-
telské kapacity v mechanické re-

cyklaci. Uvažujeme také o plaz-
movém zpracování odpadu a se 
zástupci měst a obcí debatuje-
me o možnostech sběru a třídě-
ní odpadu. Naší ambicí je všech-
ny způsoby recyklace odpadu 
vhodně provázat a sestavit uce-
lený a plně funkční řetězec, kte-
rý spravedlivě mezi jeho účast-
níky rozdělí dodatečnou hodno-
tu vytvořenou zpracováním od-
padu. V  něm by efektivně spo-
lupracovali municipality, pro-
ducenti odpadu a jeho zpraco-
vatelé. Výsledné druhotné suro-
viny vzniklé různými způsoby 
zpracování odpadů budeme brzy 
zpracovávat v našich výrobních 
technologiích,“ řekl Tomáš He-
rink, člen představenstva sku-
piny ORLEN Unipetrol zodpo-
vědný za výrobu, výzkum a vý-
voj.                                        (nov)

ORLEN unipetrol začlenil REMAQ 
Připravuje řešení recyklace odpadu

Italsko-česká společnost REMAQ, s.r.o. byla založena v roce 2004. Zabý-
vá se výrobou a obchodováním s plastovými recykláty zejména poly-
propylenem, polyetylenem a polystyrenem. V roce 2009 firma otevřela 
výrobní závod v průmyslovém areálu v Otrokovicích. V něm provozu-
je čtyři moderní regranulační linky s celkovou kapacitou 2 400 tun za 
měsíc. REMAQ je nejvýznamnější a nejrychleji rostoucí společností re-
cyklující plasty v České republice a zastává významnou pozici i na ev-
ropském trhu. Zaměstnává osmdesát lidí a její tržby přesahují půl mi-
liardy korun.

LITVíNOV – Truhláři ze Střední 
odborné školy v Hamru u Litví-
nova bodovali v krajském kole  
Mistrovství ČR oboru truhlář, 
které se konalo na Střední ško-
le řemesel a služeb v Děčíně. 

Velký úspěch sklidil Lukáš 
Jurček, který opět zvítězil. Sou-
těže se zúčastnilo rekordních 
21 soutěžících z většiny škol 
Ústeckého i Libereckého kra-
je. Lukáš tak postoupil do ce-
lorepublikového finále, kte-
ré se bude konat na jaře v Br-
ně. Zde změří síly s vítězi kraj-
ských kol z celé České republi-
ky. „Děkujeme také za reprezen-
taci Petrovi Merhautovi, který 
bohužel nestihl výrobek dokon-
čit, ale i tak měl spoje perfektní 
na jedničku s hvězdičkou a zís-
kal zvláštní uznání odborné po-
roty. Tímto SOŠ, Litvínov - Ha-
mr opět dokázala, že má nej-
lepší truhláře. Oběma žákům 
moc gratulujeme a zároveň dě-
kujeme všem učitelům odborné-
ho výcviku za přípravu,“ sdělilo 
vedení školy.                       (nov)

Truhláři z Hamru jsou nejlepší

Zleva Lukáš Jurček, Jan Všetička a Lukáš Horna.

Klavírista v ZuŠce
LITVíNOV - Kruh přátel hudby Litvínov a město Litvínov zvou v úte-
rý 24. ledna od 19 hodin do sálu Základní umělecké školy na koncert 
klavíristy Michala Maška.

Na programu jsou skladby W. A. Mozarta -Sonáta C dur KV 545,  
L. van Beethovena – Sonáta Bouře a Měsíční svit, J. S. Bacha – Gol-
dberg Voariationen BMW 988 a další. Cena vstupného 120 Kč, sní-
žené vstupné 100 Kč, žáci ZUŠ Litvínov 50 Kč. Vstupenky budou 
k zakoupení v místě konání 20 minut před zahájením koncertu. 
Vstupenky je možné rezervovat na: svobodova@zuslitvinov.cz. 

(nov)

Tvořte bez talentu
LITVíNOV - Malujete rádi, ale necítíte se být Picassem? V městské 
knihovně to vůbec nehraje roli.

Pod vedením zkušené lektorky Jany Nigrinové si můžete 16. led-
na od 15 do 17.30 hodin vytvořit obraz za pomoci práškových ba-
rev.  Místa si můžete rezervovat na: polivkova@knihovna-litvinov.
cz nebo na tel. 476 111 373. Akce se koná ve společenské místnosti. 
Poplatek je 100 Kč.                                                                            (nov)

 

Stranďa a vanSwing
LITVÍNOV – Docela 

velké divadlo zve 20. led-
na  na pořad „Návštěva 
u Strandi“. Koncert litví-
novského písničkáře Lubo-
míra „Strandi“ Stráníka za-
číná v 19 hodin, hostem bu-
de kapela vanSwing z Plzně. 
Vstupné je 150 Kč.       (nov)

LITVíNOV - ORLEN Unipetrol rozšířil své dosavadní aktivity v oblasti 
chemické recyklace i do segmentu mechanické recyklace. Dokončil 
akvizici společnosti REMAQ, která je předním hráčem v této oblasti 
v regionu střední a východní Evropy, do své skupiny. 

Vážení zákazníci, 
s účinností od 1. 2. 2023 dojde  
k navýšení cen za služby WMS TV. 

Navýšení cen bude následovné:
TV Mini k internetu (od WMS) -  

nová cena 149 Kč s DPH/měs. 
TV Mini bez internetu či s tarifem internet Senior (od WMS) - 

nová cena 159 Kč s DPH/měs. 
TV Klasik k internetu (od WMS) -  

nová cena 399 Kč s DPH/měs. 
TV Klasik bez internetu (od WMS) -  

nová cena 419 Kč s DPH/měs. 
 

NOVINKA: TV Archiv a TV Online pro všechny v ceně tarifu! 
Nově se součástí všech televizních tarifů stanou služby TV  

Archiv a TV Online, 
tzn. zpětné zhlédnutí pořadů až 7 dnů  

a možnost sledování televize na počítači, 
tabletu a mobilu na webové adrese: https://tv.wms.cz/ 

 
Abychom vám byli schopni i nadále poskytovat služby v maxi-
mální kvalitě, museli jsme bohužel rostoucí ceny energií a dal-

ších vstupních nákladů promítnout do cen našich služeb. 
 

Pokud se změnou ceníku nesouhlasíte, máte možnost službu 
TV bez jakékoli sankce či výpovědní lhůty zrušit nebo přejít na 
jiný TV tarif, který bude lépe odrážet vaše možnosti a potřeby. 

Změny je možné provést zasláním e-mailu na info@wms.
cz či písemně na adresu WMS s.r.o., Moskevská 14, 434 01 
Most, a to v průběhu měsíce prosince 2022 a ledna 2023.
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VODA
PLYN
TOPENÍ
ELEKTRIKA
OTEVÍRÁNÍ
DVEŘÍ

800 136 018bezplatná 
linka

Pionýrů 1501, Most
tel.: 417 639 296

HAVARIJNÍ SLUŽBA

(pro SBD Krušnohor od 15 hod.)

servis a montáž výtahů
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O tázka pro...

PONDěLí
Hrachová s krutony 35 Kč

150  g Vídeňská hovězí roštěná se smaženou cibulkou a dušenou rýží 145 Kč
350 g Fusilli s mletým masem ve smetanové omáčce  
 s hráškem, kukuřicí a bylinkami 130 Kč
200 g Smažené žampiony s vařeným bramborem  
 a tatarskou omáčkou 125 Kč

ÚTERÝ
Žampionový krém 35 Kč

150 g Steak z vepřové krkovice na restovaných fazolových  
 luscích se zapečenými smetanovými brambory 135 Kč
350 g Rizoto s kuřecím masem a restovanou zeleninou na kari  
 se strouhaným sýrem a kyselou okurkou 129 Kč
150 g Smažený brokolicový karbanátek s vařeným bramborem  
 a tatarskou omáčkou 125 Kč

STŘEDA
Tom Yum s kuřecím masem 35 Kč

150 g Pikantní řezanka z hovězí roštěné s křupavou zeleninou  
 a dušenou rýží 145 Kč
150 g Kuřecí steak zapečený s rajčaty a mozzarellou  
 se šťouchaným bramborem s bylinkami a trhanými  
 listy salátu 129 Kč
350 g Studený míchaný salát na asijský způsob ze skleněných  
 nudlí s kuřecím masem, restovanou zeleninou a sezamem 135 Kč

ČTVRTEK
Bramborová s houbami 35 Kč

150 g Smažený karbanátek se žampiony s bramborovou kaší  
 a okurkovým salátem 135 Kč
150 g Hovězí maso v koprové omáčce s houskovým knedlíkem 145 Kč
350 g Kuskus salát s čerstvou zeleninou, trhanými listy  
 a pečeným kuřecím masem 130 Kč

PÁTEK
Z TECHNICKÝCH DŮVODŮ NEVAŘÍME

Druhy alergenů obsažených v pokrmech na dotaz u obsluhujícího personálu.

STÁLÉ TÝDENNí MENU (PO–PÁ)
Kuřecí vývar s masem, zeleninou a domácími nudlemi 30 Kč

150 g Hovězí svíčková na smetaně s brusinkami  
 a houskovým knedlíkem 139 Kč
150 g Smažený kuřecí řízek s bramborovou kaší,  
 trhanými salátovými listy a citronem 129 Kč
150 g Hovězí líčka na červeném víně s restovanou zeleninou  
 a žampiony s bramborovou kaší 155 Kč
150 g Pečený sumeček africký na grilu se salátkem  
 z červené čočky se zeleninou a bylinkami 185 Kč

POLEDNí MENU
22. 8. – 26. 8. 2022

Při objednávce hlavního chodu
je voda v ceně menu. 

Výdej poledního menu 11:00–14:00 hod.
Na stravenky vracíme do 10 Kč

MOST - Závody evropských NA-
SCAR a šampionát cestovních 
vozů, startuje už tento víkend 
3.  – 4. září. Závod nese oficiální 
název TEXTAR Czech Truck Prix 
30 let & NASCAR Whelen Euro 
Series. Nejnabitější závodní ví-
kend sezóny navíc doplní účast 
britského Top Gearu, který na 
mosteckém okruhu bude natá-
čet „Speed Week“. Celý závod-
ní víkend začne už ve čtvrtek 
1. září, kdy se v předvečer startu 
jubilejního 30. ročníku Czech 
Truck Prix vydají trucky na spani-
lou jízdu do ulic Mostu. 

V každé sérii má Česká repub-
lika své zástupce, a tak si domácí 
fanoušek jistě přijde na své. Zá-
vody trucků v Mostě navíc oslaví 
třicáté výročí a doprovodný pro-
gram bude bohatší než kdy jindy.  
Mezi největší překvapení patří 
účast produkce pořadu BBC Top 
Gear, kteří na okruhu v  Mostě 
budou na přelomu srpna a zá-
ří připravovat výroční číslo slav-
ného časopisu zaměřené na nej-
výkonnější auta letošního roku. 
Diváci Czech Truck Prix si bu-
dou moci během víkendu pro-
hlédnout vozy zblízka nejen pří-
mo na stánku Top Gearu, ale sle-
dovat je i na trati během společ-
né slavnostní jízdy.  V  průběhu 
sobotního programu pak testo-
vací jezdci britského Top Gearu, 
v čele s tajemným Stigem, vyhlá-
sí trojici absolutních vítězů nej-
lepších sportovních vozů letoš-
ního roku.

Sobota i neděle bude plná kva-
litního motorsportu. Fanoušky 
čekají závody  Mistrovství Evro-
py okruhových tahačů, kde si na 
domácím okruhu tradičně dob-
ře vede roudnická Buggyra ZM 
Racing, za jejímž volantem opět 
uvidíme Adama Lacka a Fran-

couze Téo Calveta. Druhá zá-
vodní série víkendu -  NASCAR 
Whelen Euro Series  bude také 
s českou účastí. V hlavní třídě 
EuroNASCAR PRO se představí 
loňský šampion kategorie Euro-
NASCAR 2 Martin Doubek z tý-
mu Orion racing. Aliyyah a Yas-
meen Koloc ze stáje Buggyra bu-
dou pilotovat dvojici vozů Ford 
Mustang v kategoriích Euro-

NASCAR PRO a EuroNASCAR 
2. Třetí závodní sérií, na kterou 
se mohou fanoušci motorsportu 
těšit, je šampionát cestovních vo-
zů TCR Eastern Europe. 

Závodní víkend začne už ve 
čtvrtek 1. září, kdy se v předve-
čer startu jubilejního 30. roč-
níku Czech Truck Prix vydá na 
spanilou jízdu do ulic Mostu ko-
lona téměř dvou desítek závod-

ních vozů. K spanilé jízdě se při-
pojí i část týmu britského časopi-
su Top Gear v čele s legendárním 
Stigem. Trasa povede z  Auto-
dromu na setkání s  fanoušky, 
které se uskuteční na parkoviš-
ti „Za hlavní poštou“ . Na místě 
proběhne autogramiáda jezdců, 
ukázky vozů a techniky i soutěže 
o hodnotné ceny.                  (nov)

Nejnabitější víkend sezóny
na Autodromu Most je tu! 

V rámci oslav 30. výročí je připraven bohatý program. Samozřejmostí je vstup do paddocku, autogramiády 
jezdců, pódiová show a oblíbený TruckFest. Organizátoři přichystali i výstavu kamionů s alternativními poho-
ny, ukázkové jízdy školy smyku pro nákladní vozy, offroad jízdy nákladním vozem IVECO, atrakce pro děti i ro-
diče a tematický merchandising. Vstupenky na závodní víkend TEXTAR Czech Truck Prix 30 let & NASCAR Whe-
len Euro Series, a další info o závodě, najdete na webu Autodromu Most. 

Město Most má v plánu po-
řídit ještě jedno vozidlo Taxíku 
Maxíku. Jaké bude mít v pořadí  
druhý vůz pro seniory výhody 
a v jakém režimu by fungoval? 
Zvažuje pořízení taxíku pro se-
niory i druhý akcionář doprav-
ního podniku, město Litvínov?

„Pokud náš akcionář, měs-
to Most, pořídí ještě jeden vůz 
Taxíku Maxíku, dopravní pod-

nik tuto iniciativu jedině přivítá. 
Jde totiž o službu seniorům, kte-
ří ji opravdu často využívají. Dá 
se říci, že už se vytvořila skupina 
stálých pravidelných zákazníků, 
kteří Maxíka využívají k napros-
té spokojenosti. Další vůz Taxíka 
Maxíka by jezdil ve stejném re-
žimu jako jeho starší předchůd-
ce. V případě zájmu by mohla 
být upravena i provozní doba. 

O záměru pořídit 
jeden vůz Taxíku 
Maxíku do Litvíno-
va jsme zatím ofici-
álně informaci ne-
obdrželi. Jsme však 
schopni s dalším 
vozem tuto službu 
provozovat i v Lit-
vínově.“

(sol) 

ředitele Dopravního podniku měst Mostu a Litvínova Daniela Dunovského

MSSS má první bike boxy
MOST – Městská správa sociálních služeb Most má svůj historicky 
první bike box.

„Díky našemu zřizovateli, městu Most, který se postaral o financo-
vání, a díky odboru investic Magistrátu města Mostu, který vše kom-
plexně zadministroval,  jsme mohli nechat firmou Bike box nainsta-
lovat historicky první bike box na zařízení číslo 1 Domova pro senio-
ry v ul. Barvířská,“ informoval ředitel Městské správy sociálních slu-
žeb Luboš Trojna. 

Box bude sloužit k bezpečnému uložení kol, v první fázi přede-
vším zaměstnancům městské správy a pro parkování nových elek-
trokol zafinancovaných z projektu „Cykloterapie u jezera Most, no-
vá energie pro seniory“, který finančně podpořila Nadace ČEZ. „Na-
še organizace činí kroky, aby nabíjení bylo realizováno v budoucnu ze 
solární energie,“ dodal Luboš Trojna.                                            (nov)

Daniel Dunovský

Počátkem srpna byla zveřej-
něna veřejná zakázka na reali-
zaci nového elektronického od-
bavovacího systému. Předmě-
tem zakázky je dodávka a mon-
táž elektronického odbavovacího 
systému, který umožní plnou 
integraci do Dopravy Ústecké-
ho kraje (DÚK). „Nový systém 
umožní cestujícím odbavování 
bezkontaktními čipovými karta-
mi DÚK a platebního kartami. 
Integrace do systému DÚK nabíd-
ne rychlejší a komfortnější cestov-
ní v rámci celého kraje. Předmě-

tem veřejné zakázky je hardware 
i software vybavení,“ řekl ředitel 
Dopravního podniku měst Mos-
tu a Litvínova Daniel Dunov-
ský. Nový systém značně zjed-
noduší platební styk při nákupu 
jízdních dokladů (nákup plateb-
ní kartou). „Nově bude zřízen na 
webu dopravního podniku e-shop 
pro dobíjení elektronické peněžen-
ky i časového jízdního na čipové 
karty. I přesto, že cílem projektu 
je zvýšení podílu bezhotovostních 
plateb, platby hotovostí zůstanou 
zachovány – ve vozech budou in-

stalovány samoobslužné kasičky 
pro platbu v hotovosti,“ doplnil 
Daniel Dunovský. 

Implementace celého systému 
včetně zkušebního provozu by 
měla po podpisu smlouvy trvat 
přibližně 18 měsíců. V tuto chvíli 
dopravní podnik zodpovídá do-
tazy účastníků řízení. Lhůta pro 
podání nabídek je v tuto chvíli 
stanovena do 9. září 2022. 

Dopravní podnik dále plánuje 
podat žádost o dotaci na poříze-
ní odbavovacího systému do In-
tegrovaného regionálního ope-
račního programu. Předpoklad 
je zhruba v polovině příštího ro-
ku. Dotace by se měla pohybovat 
ve výši 85 procent, zbývající pro-

středky uhradí dopravní podnik.  
Největším úskalím bude souběž-
né fungování stávajícího a nově 
zaváděného systému. „Potřebuje-
me vysoutěžit kvalitního dodava-
tele, který si s tím poradí,“ podot-
kl ředitel dopravního podniku. 

Stávající odbavovací systém 
v MHD je technicky zastaralý 
a nevyhovuje již nárokům ces-
tujících a ani objednatelů dopra-
vy. „Dopravní podnik byl jedním 
z prvních dopravců v Ústeckém 
kraji, který elektronický odbavo-
vací systém ve vozidlech zajistil, 
a proto nyní provozuje systém té-
měř nejstarší,“ připomněl šéf do-
pravního podniku. 

(sol)

Nový odbavovací systém pro 
mosteckou MHD se už soutěží  

MOSTECKO – Veřejná zakázka na nový odbavovací systém MHD na 
Mostecku je vyhlášena. Cestující by ho mohli vyzkoušet v příštím 
roce.  

Prodám BMW X5
Karoserie: SUV; obsah: 2,0; palivo: nafta; rok výro-
by: 9/2016; řazení: automat; najeto: 64 000 km; kou-
peno jako nové; bez poruch; výbava: Přední a zadní 
kamera, navigace, vyhřívaná sedadla u řidiče, spo-
lujezdce a zadních sedadel, CD přehrávač, navigace, 
přídavné prahy. Více na tel.: 739 030 454. 

Trucky se 1. září vypraví  
na spanilou jízdu městem...

Servis spotřební  
elektroniky

Pozáruční opravy všech 
značek TV, kávovarů, ku-
chyňských robotů, vysava-
čů, mikrovlnných trub, ze-
silovačů, audio a videotech-
niky a podobně. Montáž, 
servis a nastavení satelitů, 
satelitních parabol a antén.
Pavel Kubát - Víta Ne-
jedlého (bývalá tržni-
ce pod kinem Kosmos),  
tel: 606 424 628   

7 pádů v Citadele
LITVíNOV – Do litvínovské Citadely poprvé zavítá 16. února v 19 ho-
din populární televizní talk show “7 pádů Honzy Dědka”. Jako hosté 
vystoupí Tomáš Matonoha a David Novotný.

Můžete se těšit na 90 minut zábavy a zajímavých rozhovorů 
„o všem a pro všechny” s dvěma hvězdnými hosty. Pořad 7 pádů 
Honzy Dědka vznikl počátkem roku 2011 a do dnešního dne se 
v něm již vystřídalo na šest set  hvězdných hostů. Rozhovory vede-
né publicistou Honzou Dědkem se ještě před uvedením na televiz-
ní obrazovky staly doslova fenoménem na YouTube, kde mají dnes 
k 77 miliónům zhlédnutí a 129 000 diváků pořad pravidelně odebí-
rá.  Za moderaci talkshow i jeho předchozí novinářskou kariéru byl 
Honza Dědek vloni redakcí iDnes vyhlášen osobností roku. Vstup-
né  390 Kč.                                                                                          (nov)

ÚSTECKÝ KRAJ – Elektrárna Po-
čerady, která patří k největším 
dodavatelům tradičním způso-
bem vyráběné elektrické ener-
gie do sítě v  ČR, má za sebou 
rekordní rok. Vloni vyrobila té-
měř o pětinu více než v  letech 
předchozích. Také její sestra 
patřící do skupiny Sev.en, Elek-
trárna Chvaletice, vyrobila vlo-
ni 4 908 218 MWh. To je  histo-
ricky nejvyšší roční výroba od 
počátku provozu elektrárny.  

V roce 2022 vyrobila Elekt-
rárna Počerady téměř 5,5 TWh 
el. energie, což je o 0,9 TWh 
více než v  roce předchozím. 
V  době energetické krize jsou 
uhelné elektrárny bezpečnou 
jistotou pro českou energetiku. 
„Vyšší zisk z loňského roku plá-
nujeme především investovat do 
obnovy a opravy zdroje, který je 
v  současné energetické situaci 
pro Českou republiku nepostra-
datelný,“ uvedl generální ředi-
tel Elektrárny Počerady Stani-
slav Klanduch. Elektrárna pro 

výrobu energie využívá uh-
lí z lomu Vršany na Mostecku. 

Denní spotřeba uhlí pro pro-
voz všech pěti bloků elektrár-
ny je více než 20 tisíc tun. Uh-
lí se z lomu Vršany dováží vla-
ky. Stanislav Klanduch nepočí-
tá s  tím, že by výroba energie 
z  uhlí v  dohledné době v  Po-
čeradech skončila. „Je pravda, 
že Česká republika stále nemá 
za energii z uhlí bezpečnou ná-
hradu, jiný spolehlivý a řiditel-
ný zdroj, který by obnovitelné 
zdroje doplnil v  době, kdy ne-
fouká a nesvítí. Dokud ho ne-
bude mít, není možné stano-
vit termín konce těžby a výro-
bu energie z  něj. Energii z  uh-
lí proto budeme vyrábět dál, 
abychom zajistili potřebu čes-
kých průmyslových   podniků 
a domácností. Budeme tu, do-
kud naši energii bude Česká re-
publika potřebovat,“ ujistil. Do 

technologií Elektrárna Počera-
dy investovala vloni a investice 
plánuje i letos. „Největší letošní 
akcí byla oprava bloku 5. Práce 
zahrnovaly i generální opravu 
turbíny. Poměrně rozsáhlé byly 
opravy kotle a zákotlí, komplet-
ní výměny se dočkaly spojovací 
parovody kotle, opravou prošly 
kouřovody, vyměněn byl posilo-
vací spalinový ventilátor odsíře-
ní. Akce navazovala na opravy 
bloku 6, které v  elektrárně pro-
bíhaly především vloni, a jejich 
druhá fáze byla dokončena lo-
ni v  létě. Celkové náklady na 
opravy bloků 5 a 6 v letech 2021 
a 2022 jsou v řádech miliard. V  
tomto roce by opravami obdob-
ného rozsahu měl projít  blok 2, 
v následujících letech pak bloky 
3 a 4,“ doplnil ředitel. 

(ink)

Generální ředitel Elektrárny Počerady:  
Vyšší zisk investujeme do obnovy zdroje, který 
je nyní pro Českou republiku nepostradatelný 

MOST – V prestižní anketě „ČES-
KÝCH 100 NEJLEPŠíCH” se na 
druhém místě umístila skupina 
Sev.en, do které patří také tě-
žební společnosti Vršanská uhel-
ná a Severní energetická z Mos-
tecka.   

Anketu vyhlašuje Panevrop-
ská společnost pro kulturu, 
vzdělávání a vědecko-technic-
kou spolupráci Comenius s  cí-
lem vybrat a slavnostně vyzdvih-
nout v Česku registrované sub-
jekty dosahující mimořádných 
výsledků nejširšího spektra ak-
tivit. Nominovaní dosahují vy-
nikajících, mimořádných ane-
bo pozitivně pozoruhodných 
výsledků. Systém vyhodnocení 
a stanovení pořadí „ČESKÝCH 
100 NEJLEPŠÍCH” v maximál-
ní míře využívá konkrétní zna-
losti širokého okruhu vybraných 
odborníků. Nominace by proto 
měly vycházet z osobních zna-

lostí, zážitků, či zkušeností z ob-
dobí posledních dvanácti měsí-
ců, získaných jak při profesionál-
ní činnosti, tak i ze soukromých 
kontaktů s nejrůznějšími hospo-

dářskými subjekty. Základním 
a jediným měřítkem konečné-
ho umístění je četnost nominací 
jednotlivými respondenty. Slav-
nostní vyhlášení výsledků 27. 

ročníku ankety proběhlo v Nové 
galerii a Španělském sále Praž-
ského hradu jako součást mezi-
národní konference Klíčové fak-
tory úspěchu.                        (ink)

„Ty nejlepší“ z celé republiky najdete i na Mostecku

Zleva: poslanec Parmanetu ČR Karel Havlíček, majitel skupiny  Sev.en Energy Pavel Tykač a poslankyně Parla-
mentu ČR Věra Kovářová.

Stránky greenmine.cz dá-
vají nahlédnout do největší-
ho transformačního záměru 
skupiny Sev.en. Najdete tu po-
drobný popis těžby na součas-
ném území lomu ČSA a nej-
bližším okolí, ale především 

představují budoucnost regi-
onu. „Povinností dobrého hos-
podáře je vrátit krajinu budou-
cím generacím v lepším stavu, 
než ji převzal,“ uvádí se v úvo-
du webových stránek. Projekt 
Green mine připravila skupi-

na Sev.en v souvislosti s pře-
chodem Evropy od konvenční 
uhelné energetiky na získávání 
energie z obnovitelných zdro-
jů. Jeho cílem je především vy-
budování energetického parku 
zahrnujícího mimo jiné kom-
plex plovoucích, pozemních 
a dalších typů fotovoltaických 
elektráren, přečerpávací vod-
ní elektrárnu navazující výro-
by vodíku a akumulačního sys-

tému. Počítá také s vybudová-
ním zero-carbon city sídelních 
útvarů s možností rozvoje spe-
cificky profilované hi-tech prů-
myslové zóny.  V návaznosti na 
nové jezero vzniknou i nové 
možnosti pro rekreaci a turis-
mus. 

(Poznámka redakce - ce-
lostránkovou reportáž připra-
vujeme do příštího vydání.)

(ink)

Jak bude vypadat Mostecko po ukončení těžby 
hnědého uhlí, odtajnil web greenmine.cz

MOST – Skupina Sev.en ukázala, co chystá pro Mostecko, až skončí 
těžba hnědého uhlí v lomu ČSA. Spustila nové webové stránky, kte-
ré představují projekt Green mine. Nové jezero na dně těžební jámy, 
smart sídelní celek a především moderní výrobu energie a vodíku. 

Elektrárna Počerady v současné době plní všechny stanovené emisní li-
mity. Pouze na emise Hg má udělenou výjimku. 

hledá na hlavni pracovní poměr  

VEDOUCÍ BISTRA 
SOKOLOVNA LITVÍNOV

Co požadujeme: 
zkušenosti s prací ve vedoucí pozici, gastru, 
lahůdkářství či řeznictví v maloobchodě min. 2 roky
základní znalost práce na PC
SŠ vzdělání (maturita/výuční list)

Co nabízíme:  
pracovní poměr na dobu neurčitou
po skončení zkušební doby plat 30 000 Kč
podíly na hospodářských výsledcích bistra vždy po 
skončení kvartálu

Nabídky + životopis+ kontakt zasílejte na 
serdula@yssengroup.cz (ozveme se Vám)

 NATURYSS s.r.o., Studentská 758, 436 01 Litvínov
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Jedna bytost,  
jedna mysl

Tereza se narodila jen pár minut 
po Vítkovi a hned od jejího prv-
ního nádechu křičeli společně sil-
ným duetem. Jednovaječná dvoj-
čata, holčička o kousek menší než 
bratr, oba stejně krásní s dokonale 
tvarovanými hlavičkami a chomáč-
ky plavých vlásků. Pláč novorozen-
ců se utišil ve chvíli, kdy je položi-
li do postýlky vedle sebe. A tak to 
bylo každý další oka-
mžik jejich života. Pří-
tomnost toho druhé-
ho je uklidňovala. Nej-
víc spokojení byli, když 
na sebe viděli. Když si 
byli na dosah ruky. Jak 
rostli, jejich propojení 
nijak nesláblo. Na zá-
kladní škole seděli spo-
lu v lavici. Vítek rostl 
rychleji než jeho sest-
ra, oba ale zůstali stejně 
plaví a na svět se dívali 
stejnýma očima atraktivní modro-
zelené barvy. Krásné děti, které měl 
každý rád. Terezka byla usměvavá, 
milá, ke každému vstřícná. Vítek už 
od dětství plný sebevědomí, jistý si 
sám sebou, ostatní se mu přiroze-
ně podřizovali. Když byli na střed-
ní, byla Terezka bezkonkurenčně 
největší kočka z celé školy. Všichni 
kluci po ní pálili jako diví, ale žádný 
z nich si netroufal, když byl poblíž 
její bratr. A to bylo téměř vždy. Te-
rezka stejně o žádného kluka nestá-
la. Žádný totiž nemohl být jako její 
bratr. Žádnému z nich nemohla říct 
všechno tak, jak byla zvyklá svěřo-
vat se se vším Vítkovi. Žádný z nich 
by ji nemohl pochopit. S Vítkem jí 
bylo nejlépe. Po maturitě šli oba na 
stejnou vysokou školu. Pro Terezku 
už to ale nebylo nijak snadné. Vít-
kovi šlo studium snadno. Stejně ja-
ko v jakémkoliv kolektivu před tím, 
i tady okamžitě přirozeně obsadil 
místo v čele. Terezku studium pří-
liš nebavilo a ani mezi spolužáky 
se necítila moc dobře. Chodila za 
Vítkem jako stín a zatímco on zá-
řil, ona se trápila. Nechtěla ale ško-
lu opustit. Neuměla si představit, 
že by najednou měla někde žít bez 
bratra. Zároveň si ale uvědomovala, 
že nemůže na Vítkovi neustále vi-
set a brzdit ho. Rozhodla se, že je 
čas dát si od bratra menší odstup. 
Stále byla široko daleko nejkrás-
nější holka, a tak si mohla vybírat. 
Dan byl Vítkovi podobný. Stejně 
sebevědomý, stejně vždy v popředí 
dění. Jen to, co bylo pro Vítka při-
rozené a vlastně si toho ani nevší-
mal, bylo pro Dana důležité a velmi 
si na tom zakládal. Dan si neustá-
le potřeboval dokazovat, že je nej-
lepší. Proto si také vybral Terezku. 
To nejlepší, co mohl. S Terezkou se 
rád ukazoval ve společnosti. Líbilo 
se mu, že na ni ostatní kluci kouka-
jí, že mu ji závidí. Cítil se s ní zase 
o jeden stupínek výš. Také se s Te-
rezkou dostal blíž k Vítkovi. Dřív 
neměl šanci, Vítek v něm okamži-
tě rozpoznal tu urputnou snahu, 
aby zaujal, a tak ho ignoroval. Te-
prve kvůli své sestře, které se Dan 
pro Vítka nepochopitelně líbil, si 
ho pustil trochu k tělu. Byl rád, že 
je Terezka spokojená. Bral jako své 
selhání, že se Terezce na škole ne-
daří. Rozhodl se ale, že bude Dana 
dobře sledovat. Bylo mu jasné, že je 
Dan tak trochu grázl, který by mo-
hl jeho naivní a milé sestře ublížit. 
Pokud by na ni nedával pozor. Dan 
se ale k Terezce zatím choval skvěle. 
Terezka v jeho přítomnosti jen zá-
řila a zdála se být zamilovaná. Ví-
tek už ani nemusel sestře tolik po-
máhat se studiem, Dan se postaral, 
aby Terezka prospívala. A tak si Ví-
tek zvykal, že má Terezka vedle se-
be dalšího muže a dovolil si polevit 
v ostražitosti. Signálů, že Dan s Te-
rezkou nehraje rovnou hru, si pro-
to všiml mnohem později, než bylo 
u něj obvyklé. Většinou měl na ta-
kové věci, a především na vše, co se 

týkalo jeho sestry, až neuvěřitelně 
vyvinutý cit. Byl zvyklý se sestrou 
o všem mluvit, sdělovali si i ty nej-
intimnější pocity, sdíleli spolu vše. 
Věděl proto, že Terezce řekne, co je 
Dan vlastně zač, že kromě Terezky 
spí i s jinými ženami a jeho láska 
k ní není ani zdaleka taková, jak si 
Terezka myslí a jak by jí Vítek přál. 

Na večerní povídání se 
sestrou se tentokrát ne-
těšil. Přestože jindy to 
býval nejklidnější oka-
mžik jeho dne, kdy si 
utříbil myšlenky a uti-
šil vnitřní vibrace. Te-
rezka poslouchala své-
ho bratra a snad popr-
vé v životě na něj mě-
la vztek. Nespravedlivě 
si pomyslela, že jí Vítek 
lásku s Danem nepře-
je. Že na něj snad žárlí. 

V hněvu od bratra odešla. Chtěla jít 
rovnou za Danem, i když se ten ve-
čer neměli vidět. Chtěla mu všech-
no říct. Chtěla, aby ji uklidnil. Dan 
na její klepání dlouho nereagoval. 
Ona ale věděla, že je doma. Slyšela, 
že uvnitř někdo je. Když Dan nako-
nec otevřel dveře, nezval ji dál. Byl 
nervózní, vymlouval se, že mu není 
dobře. Terezce ale v tu chvíli zapad-
la všechna Vítkova slova do sebe. 
Musela vědět, musela mít jistotu. 
Odstrčila Dana a vešla do garson-
ky. V posteli ležela nahá cizí holka. 
Terezka už nepotřebovala víc vidět. 
Vyběhla z bytu. Vítek měl pravdu. 
Od začátku měl pravdu, když jí ří-
kal, že Dan pro ni není dost dob-
rý. Dan se ji snažil zadržet, ale vy-
trhla se mu a jen mu stačila říct, ať 
už se k ní nikdy nepřibližuje, skon-
čili spolu. Už ho nechce znát. Da-
na zamrazilo. Uvědomil si, že bez 
Terezky ztratí významnou část své-
ho lesku. A také měl strach, jak se 
zachová její bratr. Jestli se proti ně-
mu otevřeně postaví, je Dan mezi 
spolužáky vyřízený. Terezka vyběh-
la na ulici, pro slzy neviděla. Oka-
mžitě vytočila Vítka. S pláčem mu 
přerývavě vyprávěla, co se právě 
stalo. Když ji Dan doběhl, stále by-
la s Vítkem ve spojení. Její bratr tak 
slyšel, jak se Terezka s Danem há-
dají. Jak se ji snaží přesvědčit, za-
držet. Slyšel i slova vzteku a nená-
visti, jak se Dan neudržel, když po-
chopil, že Terezku opravdu ztrácí. 
Slyšel, jak jeho sestra pláče. A sly-
šel také skřípot brzd, náraz a je-
jí výkřik, když se se slzami v očích, 
rozčilená vytrhla Danovi a vstou-
pila do silnice ve chvíli, kdy kolem 
projíždělo auto. Na místo Vítek do-
razil ve chvíli, kdy Terezku záchra-
náři nakládali do sanity. Byla bledá, 
v bezvědomí, obličej potřísněný kr-
ví. Vítek v té chvíli nemyslel na nic, 
svíral ho ochromující strach. Jel za 
sanitou do nemocnice. Seděl mlč-
ky před operačním sálem a čekal. 
Věděl to dřív, než vyšel lékař, aby 
ho informoval. Něco v něm umře-
lo spolu se sestrou. V hrudi se mu 
otevřela veliká temná trhlina, kte-
rou už nikdy nedokáže zacelit. Ne-
brečel. V duchu se rozhodl. Musí 
ukojit nepředstavitelný vztek a pak 
může jít. Za ní. Nemůže žít, když 
ho je jen půl. Se sestrou byli jedna 
bytost. Bez ní to nešlo. Z nemocni-
ce jel rovnou k Danovi. Otevřel mu 
po prvním zaklepání. Hned se za-
čal vyptávat na Terezku. Co s ní je, 
uzdraví se, odpustí mu? Vítek ho 
začal bít nejprve pěstí. Dan se brá-
nil, ale proti Vítkovi neměl šan-
ci. Skončil na zemi. Vítek ho zuři-
vě slepě kopal do hlavy, do hrudní-
ku. Nakonec vzal první těžší před-
mět, který měl po ruce a rozmlátil 
mu s ním hlavu. Když se ujistil, že 
je Dan opravdu mrtvý, vyšel z by-
tu. Chvíli stál před domem. Mys-
lel na svou sestru. Pak udělal krok 
do silnice pod projíždějící nákla-
ďák.                                             (pur)

soudnička

„Prosíme všechny 0 negativ-
ní dárce, kteří jsou minimálně 
3  měsíce od posledního odběru 
plné krve a jsou zdravotně v po-
řádku, aby se přihlásili k odběru 
na transfuzním oddělení v Ma-
sarykově nemocnici, odběro-
vém středisku Nemocnice Dě-
čín či na odběrovém pracoviš-
ti Nemocnice Teplice. Prosíme 

i ostatní obyvatele Ústecka, Tep-
licka, Děčínska a Litoměřicka 
ve věku 18-60 let s krevní sku-
pinou 0 negativní, kteří dopo-
sud krev nedarovali, aby zvážili 
možnost pomoci pacientům zá-
vislým na transfuzích a přihlá-
sili se na pracovištích KZ,“ žádá 
Krajská zdravotní. 

(nov)

Shání se 0 negativní dárci 
ÚSTECKÝ KRAJ - Transfuzní oddělení Masarykovy nemocnice v Ústí 
nad Labem, které zásobuje krví nemocnice Ústeckého kraje, má na 
začátku roku 2023 významný nedostatek krví univerzální krevní 
skupiny 0 negativní.

Krajská zdravotní se obrací s prosbou o pomoc na dárce skupiny 0 ne-
gativní.

„Jedná se o službu, která zce-
la jistě pomůže obyvatelům Ús-
teckého kraje i všem dalším pa-
cientům, kteří využívají našich 
služeb. Zdravotní portál značně 
usnadňuje komunikaci se zdra-
votníky, čímž výrazně šetří čas 
pacientů a zjednodušuje ad-
ministrativu personálu nemoc-
nic,“  vysvětluje generální ředi-
tel Krajské zdravotní  Petr Malý. 

„Portál pacienta umožňuje obča-
nům vzdálený přístup k objedná-
vání zdravotních služeb (rezer-
vaci termínu) ve zdravotnických 
zařízeních,“ doplňuje náměstek 
pro řízení informačních systé-
mů Krajské zdravotní Jan Pej-
chal a dodává: „Systém je už ny-
ní všem zájemcům přístupný, ale 
jednotlivá pracoviště do něj při-
dáváme postupně. Portál aktuál-

ně testujeme a ladíme, proto bu-
deme rádi, když se do něj připo-
jí co nejvíce lidí, kteří nám tak 
s testováním pomohou.“

Přihlášení do systému je 
možné přes lokální účet či přes 
identitu občana. Preferovaným 

způsobem, který pacientům dí-
ky řádnému ověření totožnos-
ti poskytuje více funkcí, je při-
hlášení přes identitu občana, 
přes bankovní identitu, Mo-
jeID, eObčanku a další možnos-
ti.                                             (nov)

Portál pacienta pomůže  
s objednáním a usnadní komunikaci

ÚSTECKÝ KRAJ - Zcela novou službu pro pacienty spustila ve spolu-
práci s Ústeckým krajem společnost  Krajská zdravotní. Portál pa-
cienta Ústeckého kraje, který je přístupný na www.portal.kzcr.eu, 
umožňuje občanům vzdálený přístup k rezervaci termínu ve zdra-
votnických zařízeních, a to i bez nutnosti předchozí registrace.

Je jím přednosta Neurochi-
rurgické klinika UJEP a MNUL, 
profesor Martin Sameš. Martin 
Sameš se stal v roce 2022 prezi-
dentem České neurochirurgické 
společnosti. Ústecká neurochi-
rurgie patří mezi největší v ze-

mi. Pod vedením profesora Sa-
meše vědecky spolupracuje na-
příklad s Matematicko-fyzikál-
ní fakultou Univerzity Karlovy 
a rovněž i s americkou Mayo 
Clinic. 

(nov)

Lékař Krajské zdravotní mezi nejlepšími
ÚSTECKÝ KRAJ - Mezi padesáti  nejlepšími lékaři Česka dle časopisu 
Forbes Česko má svého zástupce i Krajská zdravotní. 

„Finanční příspěvek získávají 
studenti, kteří v budoucnu uza-
vřou podle smluvních stipendij-
ních podmínek pracovní poměr 
s Krajskou zdravotní. V  akade-
mickém a studijním roce 2022 
– 2023 máme celkem 53 nových 
stipendistů. Z toho je budoucích 
18 lékařů, dále 19 všeobecných 
sester, 11 praktických sester, tři 
radiologičtí asistenti, jedna po-
rodní asistentka a jeden zdra-
votnický záchranář. Studentů, 
kteří ve studiu pokračují, je také 

53. Z nich je 38 lékařů, dvě vše-
obecné sestry, 6 praktických ses-
ter, 5 porodních asistentek a dva 
zdravotničtí záchranáři,“ uvedla 
Vlasta Kašparová, náměstkyně 
pro řízení lidských zdrojů Kraj-
ské zdravotní.

„Spolupráci se studenty lékař-
ských fakult, ale také se studen-
ty nelékařských oborů považuje-
me za velmi důležitou. Chceme, 
aby u nás absolventi po ukonče-
ní studia začali pracovat. Pro-
to se je snažíme motivovat právě 

i formou stipendijních programů. 
Naše dosavadní zkušenosti a sta-
tistiky ukazují, že taková investi-
ce se jednoznačně vyplácí. Proto 
představenstvo společnosti pod-
pořilo stipendijní program Na-

dačního fondu Krajské zdravotní 
před zahájením akademického 
a studijního roku částkou 5,1 mi-
lionu korun,“ říká generální ře-
ditel společnosti Petr Malý.

(nov)

Budoucí zdravotníci mají stipendijní motivaci
ÚSTECKÝ KRAJ - Krajská zdravotní se dlouhodobě snaží získávat 
mladé kvalifikované zdravotníky jejich podporou při studiu.  Sti-
pendijní program Nadačního fondu Krajské zdravotní na úhradu 
nákladů spojených se studiem je určen nejen pro studenty lékař-
ských fakult, ale také pro studenty vybraných nelékařských oborů. 

Sympozium bylo součás-
tí kongresu japonské chirur-
gické asociace, které se účast-
nilo celkově více než čtyři tisí-
ce chirurgů. Účast špiček oboru 
z předních japonských univer-
zitních nemocnic zajistilo vy-
sokou odbornou úroveň. Od-
borná sdělení prezentována 
primářem  Martinem Sauerem 
a Ottou Johanidesem se týka-

la zkušeností s chirurgií aneu-
ryzmatu aorty s robotickou 
chirurgií.  „Atmosféra byla více 
než přátelská a při všech setká-
ních se hovořilo o medicínských 
i společenských tématech. Nejví-
ce japonské kolegy zajímala chi-
rurgie prsu, onkochirurgie a z ní 
nejvíce kolorektální chirurgie 
s akcentací na chirurgii robotic-
kou. Od japonských kolegů jsme 

získali nové zkušenosti a navá-
zali kontakty pro další spoluprá-

ci,“ pochvaluje si primář Mar-
tin Sauer.                            (nov)

Z „Masaryčky“ do Jokohamy a Fukuoky
ÚSTECKÝ KRAJ - Zástupci chirurgického oddělení ústecké nemoc-
nice Krajské zdravotní přednášeli na česko-japonském sympoziu 
v Jokohamě a Fukuoce. Za Chirurgické oddělení Krajské zdravotní  
– Masarykovy nemocnice v Ústí nad Labem se ho zúčastnili primář 
oddělení Martin Sauer a lékař Otto Johanides.

Primář Martin Sauer (druhý zprava) na prestižním chirurgickém sym-
poziu v Japonsku.

Neurochirurg Martin Sameš
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JE ČAS NA 
 REKLAMNÍ 
 PŘEDMĚTY 
VRYJTE SE DO PAMĚTI 
SVÝCH ZÁKAZNÍKŮ 
A OBCHODNÍCH PARTNERŮ

...

Uplynulý rok byl plný velmi 
zásadních událostí, které se do-
tkly nás všech. Každá domác-
nost pocítila dopady začínají-
cí energetické krize. Stejně, ja-
ko jste zvyšování nákladů za-
znamenali vy všichni, dotklo se 
i rozpočtu města. Jsem rád, že se 
nám i v  tomto složitém období 
podařilo zachovat zdravý roz-
počet města, pokrýt zvýšené ná-
klady na energii u všech organi-
zací města.  Udrželi jsme vyso-
kou úroveň technických služeb, 
v  chodu naše sportovní areá-
ly, díky podpoře města mohou 
i v  ekonomické krizi fungovat 
sportovní oddíly. Vloni se poda-
řilo dokončit několik zásadních 
úkolů, díky čemuž je naše měs-
to zase o kousek lepší. Dokonči-
li jsme rekonstrukci atletického 
oválu, vybudovali hřiště na agi-
lity. Vzniklo zázemí pro obslu-
hu lyžařského vleku a odpočin-
kové místo u vodní nádrže. Bě-
hem léta jsme také pracovali na 
obnově herních prvků a mobili-
áře dětských hřišť. Zásadní in-
vestiční akcí byla rekonstruk-

ce kuchyně v  mateřské škole 
a chodníku u čp. 130 – 135. Bě-
hem roku se konalo několik tra-
dičních celoměstských akcí, kte-
ré se těšily veliké návštěvnosti. 
Také jsme prokázali velikou so-
lidaritu v pomoci lidem válkou 
zmítané Ukrajiny. Všem, kte-
ří se svou prací a přístupem po-
dílí na tom,  že je Meziboří nej-
čistší a nejbezpečnější město 
v  regionu, patří velké poděko-
vání. Jsem velmi rád, že i v tak-
to složitém a náročném období 
si dokážeme užít společné chví-
le při celoměstských akcích, do-
kážeme držet spolu a všem nám 
záleží na tom, jak se v Mezibo-
ří žije.

Rok, do kterého vstupujeme, 
bude velmi náročný a složitý. 
Celá společnost, rodiny, domác-
nosti, města, ale i celá Česká re-
publika, prostě my všichni bu-
deme čelit obtížné situaci spo-
jené s  všeobecnou ekonomic-
kou krizí. Ani tak ale nechceme 
rezignovat na údržbu města a  
chceme pokračovat v jeho zve-
lebování. Jsme připraveni na 

rekonstrukce chodníků a ko-
munikací. Dál chceme investo-
vat především do naší základní 
a mateřské školy. Plánujeme za-
chovat ve městě dostupnou kul-
turu a podporovat volnočaso-
vé aktivity mládeže i našich se-
niorů. Mezi nejzásadnější úko-
ly, se kterými si v letošním roce 
musíme poradit, je úspora ener-

gie a zachování dostupných do-
dávek tepla pro mezibořské do-
mácnosti. 

Do roku 2023 přeji všem, 
ať těžkým obdobím projde-
me bez úhony a především ve 
zdraví.  

Petr Červenka, 
starosta města 

Vážení spoluobčané, obyvatelé města Meziboří

Nový ředitel spoléhá přede-
vším na výborný pracovní kolek-
tiv, kterým se mezibořské tech-
nické služby chlubí. „Jedná se 
o skvělý kolektiv, kterému na měs-
tu záleží a umí přidat ruku k dí-
lu i tam, kde jim to pracovní ná-
plň neukládá. Jsou ochotní a ini-
ciativní a já jsem rád, že mohu 
být jeho součástí,“ pochválil Juli-
us Šabler. První týdny ve funkci 
ho čeká nejen zimní údržba, kte-
rá vzhledem k  aktuálnímu po-
časí není nijak náročná, ale ta-

ké oprava chodníků, odtokových 
žlabů a schodišť. V dohledné do-
bě také dosadba zeleně. 

Nový ředitel se spoléhá 
i na podporu města, kterou ma-
jí technické služby dlouhodobě 
jistou. „Pokud bych nebyl  limito-
ván rozpočtem, přál bych si poří-
zení velkého kolového nakladače 
vč. příslušenství, traktor na úklid 
sněhu vč. přední a zadní radli-
ce a posypu, valníkový automobil 
N1 na svoz odpadu, samosběr-
ný zametač s nástavbou a svaho-

vou sekačku,“ vyjmeno-
val ředitel. Uvažuje ta-
ké o rekonstrukci míst-
nosti prostoru sběrného 
dvora, kde by byla po-
třeba zrekonstruovat 
místnost pro obsluhu. 
Na jaře plánuje zaměřo-
vat se hlavně na výsadbu 
zeleně a květin. „Máme 
připravenou novou kon-
cepci pro výsadbu kvě-
tin, ale tu bych nerad teď 
prozrazoval. Zároveň se 
budeme připravovat na 
výzdobu města  na veli-
konoční svátky,“ doplnil 
Julius Šabler.           

(ink)

Mezibořské technické  
služby povede Julius Šabler

Nový ředitel technických služeb Julius 
Šabler spoléhá především na výborný 
pracovní kolektiv.

MEZIBOŘí – Mezibořské technické služby mají nového ředitele. Od 
ledna se jím stal Julius Šabler. Jeho hlavním úkolem je zvládnout 
zimní údržbu a připravit město na jaro. A samozřejmě udržet vyso-
kou laťku, kterou nastavili jeho předchůdci.

 Jedná se sezónní provoz ob-
čerstvení, půjčovny sportovních 
potřeb, případné provozová-
ní  aktivit, jako je beachvolejbal, 
workout, paddleboardy, potápě-
ní, šlapadla, a to od 1. května do 
31. prosince 2023. Vyhrazeny  
jsou celkem tři  pozice na hlavní 
pláži, jedna pozice na pláži zá-
pad (Roudníky), jedna na pláži 
východ (Trmice) a jedna u od-
stavné plochy Hrbovovice. 

Provozní doba nabídky služeb 
a aktivit bude v pracovní dny 
(mimo pátku) od 8 do 22 hodin 
a v pátek a ve dnech pracovního 
volna nebo pracovního klidu od 

8 do 24 hodin. Veřejná produk-
ce hudby v rámci běžného pro-
vozovaní služby či aktivity musí 
být na přiměřené a neobtěžující 
úrovni. Předmětem výzvy a  je-
jího hodnocení není nabídka 
organizování hromadných spo-
lečenských, hudebních a spor-
tovních akcí. Povolení těchto 
akcí musí být předmětem samo-
statné písemné žádosti.

Písemné nabídky se přijíma-
jí nejpozději do 31. ledna  do 
23.59 hodin. Podrobné infor-
mace najdete na www. diamo.
cz. 

(nov)

Máte zájem poskytovat služby u jezera Milada? 
Můžete se začít hlásit! 

ÚSTECKÝ KRAJ – DIAMO, státní podnik, odštěpný závod Palivového 
kombinátu Ústí  vyzývá zájemce o poskytování služeb a aktivit pro 
návštěvníky jezera Milada. Pokud mají zájem o podnikání v rekrea-
ční sezóně 2023, mohou začít předkládat nabídky.

Chtěli byste poskytovat své služby návštěvníkům jezera Milada? Při-
hlaste se na naši výzvu pro rok 2023.

Speciální edice vín
Poslední šance

TŘEBíVLICE – Zámecké vinařství Johann W nabízí  posledních pár di-
gitálních uměleckých děl NFT k limitované edici vín TEN JOHANN 
WINE. Kdo dosud  váhal, má jedinečnou možnost!
Před deseti lety vinařství sklepmistr Johann W Martin Nesvadba 
poprvé nalahvoval vína z tamních hradních vinic. Schoval  je  do 
archivu a právě nyní přišel čas pro jejich optimální zralost. Vinař-
ství připravilo limitovanou edici 150 boxů vín TEN JOHANN WI-
NE. Součástí je i digitální NFT edice, která zůstane zákazníkům na-
vždy. Více na : www.johannw.com/cs/deset-let.                             (nov)

Město Meziboří by rádo 
ukázalo, co jeho obyvatelé ve 
výtvarné oblasti umí, a proto 
se rozhodlo uspořádat výsta-
vu vašich výtvorů v kulturním 
zařízení města, a to po dobu 
měsíce dubna roku 2023. Po-
kud  tvoříte a vyrábíte a chce-
te své výtvory ukázat širší ve-
řejnosti, neváhejte nám foto-
grafie svých výtvorů posílat 

na e-mailovou adresu: ham-
pl@mezibori.cz do 31. 1. 2023. 
Do e-mailu uveďte své jméno, 
příjmení a kontaktní telefon. 
Možná ani netušíme, co všech-
no lze rukama vyrobit a tady je 
možnost šikovnost a um pre-
zentovat. 

Těšíme se na Vaše díla
Vaše město Meziboří

Šikulové, kreativci, modeláři
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tel.: 775 42 40 40
www.hyundai-most.com

Návrh na udělení Ceny 
hejtmana Ústeckého kraje mů-
že předložit občan, skupiny ob-
čanů, právnické osoby se síd-
lem na území Ústeckého kraje 
a jiné subjekty působící na úze-
mí kraje v  kategoriích regionál-
ní rozvoj,  sociální a zdravotní 
oblast včetně záchrany lidské-
ho života, věda a výzkum, kul-
tura a sport.   Návrhy je možné 
písemně zasílat Zastupitelstvu 
Ústeckého kraje do  28. února 
2023 na adresu Odbor informa-
tiky a organizačních věcí, Kraj-
ský úřad Ústeckého kraje, Velká 
Hradební 3118/48, 400 02 Ústí 
nad Labem. Nominaci je mož-
né doručit i osobně  do podatel-

ny Krajského úřadu Ústeckého 
kraje nebo zaslat elektronicky 
na adresu:  epodatelna@kr-us-
tecky.cz. V  případě elektronic-
kého podání je nezbytné k  do-
kumentům připojit elektronic-
ké podpisy navrhovatele i nomi-
novaného.  

V  návrhu odůvodněte, proč 
by daná osoba či skupina osob 
měla být vyznamenána. Zašlete 
veškeré dokumenty, které pod-
poří návrh – například životo-
pis, výčet činností či zásluh, no-
vinové články o činech či záslu-
hách, publikační přehled atp. 
Připojte kontaktní údaje na na-
vrhovanou osobu či skupinu 
osob.   Společně s  návrhem na 

ocenění  zašlete formuláře  sou-
hlas a čestné prohlášení nomi-
novaného  a  souhlas se zpraco-

váním osobních dat navrhova-
tele.  Více informací  najdete na 
www.kr-ustecky.cz.            (nov)

Pro koho Cena hejtmana? Navrhujte!
ÚSTECKÝ KRAJ - Hejtman Ústeckého kraje Jan Schiller vyzývá ve-
řejnost k  předložení návrhů na udělení Ceny hejtmana Ústeckého 
kraje za rok 2022.

Do regionu v příštím roce za-
vítají režiséři, kteří zde již nato-
čili divácky úspěšná díla – Dan 
Svátek (Úsměvy smutných mu-
žů) či Viktor Tauš (seriál Zrád-
ci). „Těší nás velký zájem filmařů 
o tento dotační program. Přícho-
zí produkce především významně 
podpoří místní ekonomiku a zá-
roveň lze využít i marketingo-
vý potenciál, který je s filmovým 
natáčením spojený,“ informoval 
Jiří Řehák, náměstek hejtma-
na pro oblast cestovního ruchu, 
kultury a památkové péče. Kro-
mě lokací avizují tvůrci v Ústec-
kém kraji využít i řadu služeb 

a zboží. „Projekty vybírala a vy-
hodnocovala sedmičlenná komi-
se složená z řad filmových profe-
sionálů a expertů a dva zástup-
ci z regionu,“  doplnila  Barbo-
ra Hyšková z Filmové kanceláře 
Ústeckého kraje, která dotační 
titul zajišťuje.                        (nov)
Dotaci získají snímky: 

Rok vdovy  - režie Veronika 
Lišková, dotace 800 tis. Kč

Amerikánka  - režie Viktor 
Tauš,  dotace 800 tis. Kč

Zápisník alkoholičky  - režie 
Dan Svátek, dotace 700 tis. Kč

Les  - režie Tomáš Weinreb, 
Petr Kazda, dotace 800 tis. Kč

Tři miliony korun pro filmaře
ÚSTECKÝ KRAJ - Filmaři obdrží od Ústeckého kraje přes tři miliony 
korun. Krajští zastupitelé rozhodli, že dotaci z programu na podpo-
ru audiovizuální tvorby v Ústeckém kraji dostanou čtyři celovečerní 
filmy. 

Ústecký kraj  přerozdělí mezi úspěšné žadatele 3,1 mil. Kč. Celkově  fil-
maři v Ústeckém kraji chystají i s dotací  utratit téměř osm milionů korun.

Předplatní jízdenky se proto 
podle DÚK vyplatí ještě víc. Jen 
nákupem roční jízdenky ušetří 
cestující oproti čtyřem čtvrt-

letním kolem patnácti pro-
cent. Nebo dvacet čtyři procent 
oproti nákupu měsíčních, čty-
řicet tři procent oproti náku-

pu týdenních. „A proti jednotli-
vým jízdenkám jezdíte třeba i za 
čtvrtinu. Pokud dojíždíte pravi-
delně, opravdu se vyplatí inves-
tovat,“ radí dopravce.

Například u jízdy  z Mos-
tu do Chomutova zaplatí do-
spělý za MHD v obou městech 

i za meziměstské vlaky a auto-
busy stále jen necelých tisíc ko-
run měsíčně. Rozdíl jen opro-
ti čtvrtletním dělá za celý rok 
skoro dva tisíce. Kalkulátor 
jízdného najdete na www.ids.
krustecky.cz. 

(nov)

Doprava: Vyplatí se myslet trochu za roh
ÚSTECKÝ KRAJ - S novým rokem Doprava Ústeckého kraje upravila 
ceny.  „Snažili jsme se, aby co nejméně dopadly hlavně na pravidel-
né uživatele,“ vzkazuje dopravce. 

ÚSTECKÝ KRAJ - Žadatelé se 
letos mohou ucházet o dotační 
programy  na podporu rozvoje 
venkova.  Jedná se  o program 
Podpora komunitního života 
na venkově a Program obnovy 
venkova, a  o Obchůdek 2021+.

Podpora komunitního ži-
vota na venkově skrze místní 
akční skupiny (5 mil. Kč)

V  rámci programu jsou 
podporovány například spole-
čenské, sportovní, kulturní ak-
ce, předávání znalostí, infor-
mační akce nebo akce aktivi-
zující místní potenciál. Dotač-
ní program je určen v prvním 
kroku pouze pro místní akč-
ní skupiny (MAS), které ma-
jí sídlo nebo kancelář na úze-
mí Ústeckého kraje. „Ústec-
ký kraj vyčlenil 5 milionů ko-
run ke krytí maximálně 85 % 
celkových způsobilých výda-
jů v  rámci projektů předkláda-
ných do individuálních výzev. 
Zbylých 15 % vkládá do pro-
jektu žadatel,“ vysvětlil Michal 
Kučera, radní pro oblast regi-
onálního rozvoje, zemědělství 
a rozvoje venkova. Lhůta pro 
podání žádostí je od 16. 2. do 
3. 3. 2023.

Program obnovy venko-
va v  tradičních pěti oblastech 
podpory (45 mil. Kč)

Podporovanými oblastmi bu-
dou: Obnova a rozvoj venkov-
ské zástavby, Chodníky a místní 
komunikace, Zlepšení životního 
prostředí, revitalizace a ochra-
na krajiny, Rozvojový doku-
ment obce a Soutěž „Vesnice ro-
ku 2023“. Žadateli  budou obce 

do 3 000 obyvatel. Příjem žádos-
tí je od 20. 1. do 21. 2. 2023.

Obchůdek 2021+ bude opět 
podporovat malé prodejny 
(4 mil. Kč)

Účelem programu je udržení 
provozu maloobchodu v obcích 
do 1 000 obyvatel nebo v ob-
cích  do 3 000 obyvatel, jejichž 
místní části mají méně než 1 
000 obyvatel a na jejichž úze-

mí se nachází maximálně jedna 
maloobchodní prodejna s  pře-
vahou potravin, nápojů a tabá-
kových výrobků. Prodejci mo-
hou nárokovat uznatelné výda-
je za období od 1. 1. 2022 do 31.  
12.  2022, přičemž dotace po-
kryje až 100 procent celkových 
uznatelných výdajů. Příjem žá-
dostí je od 19. 1. do 9. 2. 2023. 

(nov)

Venkov si sáhne pro 54 milionů

Filmaři hledají venkovský 
dům pro film Rok vdovy

ÚSTECKÝ KRAJ - 
Filmová kancelář 
Ústeckého kraje 
hledá pro natáčení 
celovečerního filmu 
s pracovním ná-
zvem „Rok vdovy”   
hlavní lokaci - venkovský dům/statek v Ústeckém kraji. 

Jedná se o stavení před rekonstrukcí, ve kterém hlavní postava fil-
mu žije se svou dospívající dcerou (viz. referenční fotky). Pokud má-
te dům odpovídající popisu a nebráníte se natáčení (bude honorová-
no), posílejte své tipy na e-mail: hyskova.b@kr-ustecky.cz.        (nov)

Obcím a vískám má pomoci dotační program na podporu venkova.
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MOSTECKÉ DIVADELNÍ PREMIÉRY

Miloš Macourek, Václav Vorlíček / 
PANE, VY JSTE VDOVA!, 

režie: Milan Schejbal
premiéra: 28. dubna 2023 

na Velké scéně
Známý film na jevišti mostecké činohry. Vynikající sci-fi 
komedie o tom, co všechno způsobí záměna transplan-
tovaných mozků. 
Děj se odehrává ve fiktivním království, kam na státnic-
kou návštěvu přijíždí panovník sousední země. Ten je 
nešťastnou náhodou zraněn a do pohybu se dají udá-
losti, jejichž hnací silou jsou nejen neuvěřitelné zmat-
ky vyplývající ze zákulisního spiknutí armádních dů-
stojníků, ale také záměna transplantovaných mozků. 
K tomu všemu do děje vstupují neodolatelně krásné 
a chytré femme fatale, koktavý astrolog, geniální chi-
rurg, sadistická vražedkyně a mnoho dalších. Originál-
ní myšlenku tvůrci rozvedli v nespočet bláznivých situ-
ací, v nichž se mísí groteska a černý humor.
Mostečtí diváci se mohou těšit na nápaditou a zábav-
nou inscenaci s písněmi Jakuba Dostála a texty Víta 
Herziny.

DIVADLO ROzMANITOSTÍ
Už tuto sobotu 14. 1. od 17 hodin se mohou děti těšit na premiéru pohád-
ky - DLOUHÝ, ŠIROKÝ A BYSTROZRAKÝ. 
Dlouhý, Široký a Bystrozraký jsou přáteli, kteří tak trochu nezapadají. Sle-
dujte jejich příběh plný odvahy, síly a vzájemné podpory. Na své cestě to-
tiž každý objeví dar, který jim umožní překonat i ten největší smutek a do 
mechanického světa loutek opět navrátí radost. 

Divadlo rozmanitostí připravuje ještě v průběhu roku premiéry:
STARÉ POVĚSTI ČESKÉ
Že je historie nuda? Staré pověsti České v režii Jiřího Krause vás vyvedou 
z omylu! Zábavně satirická loutková hra, v krátkých a vtipných epizodách 
odvypráví báje a pověsti o původu českého národa. 

GULLIVEROVY CESTY
Kniha Gulliverovy cesty je fantastický cestopisný román anglického spiso-
vatele Jonathana Swifta. Hlavní hrdina knihy, lodní lékař a později kapi-
tán Lemuel Gulliver, v ní vypráví o neuvěřitelných dobrodružstvích, která 
prožil na cestách. Insceace určená školákům, středoškolákům i dospělým.

Alexandre Dumas st. / 
HRABĚ MONTE CRISTO, 

režie: Petr Svojtka
premiéra: 16. června 2023 na Velké scéně

Vzali mu všechno. Lásku, práci, život. Teď se po čtrnácti letech vězení v pevnos-
ti If vrací, aby se pomstil! Ani nejlepší přítel, kdyby mu nějaký zůstal, by ho ne-
poznal…
Hrabě Monte Cristo (v adaptaci Jiřího Janků a Petra Svojtky) nabízí dobrodružný 
děj i emocionální a vrstevnaté sdělení o lásce, věrnosti, závisti a pomstě, ideál-
ní pro obří jeviště mostecké činohry a v budoucnu také pro letní scénu na hra-
dě Hněvín.

D. C. Jackson / MŮJ ROMANTICKÝ PŘÍBĚH, 
režie: Mikoláš Tyc 

premiéra: 15. prosince 2023 na Velké scéně
Komedie o tom, že hledání partnera po třicítce bývá frustrující i trapné; ale díky tomu taky dost zábavné.
V prvním dějství sledujeme Toma, který nastoupil do nové práce. Na podni-kovém večírku potkal Amy, trochu popili, a nakonec spolu skončili v posteli. Jenže Tomovi se mnohem víc líbí kolegyně Sasha a navíc tak nějak nemůže zapomenout na svoji životní lásku Alison. Tajně doufá, že se s ním Amy roze-jde, jenže ta mu místo toho oznámí, že je těhotná. V druhém dějství sleduje-me příběh očima Amy a události tak dostávají jiné odstíny a významy, neboť, jak lze předpokládat, Amy vidí některé věci docela jinak než Tom… Příběh Toma a Amy vrcholí v překvapivém třetím dějství. Jak to s nimi dopadne…?

Antoine de Saint-Exupéry / 
MALÝ PRINC, 

režie: Zbyněk Srba 
premiéra: 6. října 2023 na Velké scéně

Poetický příběh pro děti i dospělé. Vyprávění o esenciálních 
věcech života, o přátelství, lásce a optimismu.
Na Sahaře havarovalo letadlo. Pilot letadla uprostřed pusti-
ny potká prince, malého chlapce z daleké planety. Ovšem není 
princ jako princ. Tenhle princ totiž opustil svoji planetu a za-
hájil tak pouť, při níž navštívil další planety a setkal se při tom 
s bytostmi ztělesňujícími různou podobu našeho vztahu ke 
světu. Na sedmé planetě, na které Malý princ přistál, je pla-
neta Země. A zde se setkal s pilotem, a také s liškou, berán-
kem a dalšími, a zatímco se pilot snaží opravit letadlo, vyprá-
vějí si o všem možném. O kráse, o štěstí, o zlu, o lásce… Zkrát-
ka o životě.
V mostecké divadelní adaptaci se malí i větší diváci mohou tě-
šit na magické vyprávění v působivé výpravě.

2023

Městské divadlo v  Mostě přichystalo pro 
letošní rok šest premiér. Chybět nebudou 
rozmanité žánry, aby si každý přišel na své. 

Divadelní léto na Hněvíně 
Uskuteční se od 18. do 30. června. Vstupen-
ky jsou již v  prodeji. Pod širým nebem se 
opět představí obě scény mosteckého diva-
dla - jak činohra, tak i Divadlo rozmanitostí. 
Těšit se můžete na Noc na Karlštejně, Sluhu 
dvou pánů, Golema, Macha a Šebestovou či 
Zlatovlásku…                                                                                               

Patrick Bar-
low / MESIÁŠ, 

režie: Filip Nuckolls 
premiéra: 1. prosin-

ce 2023 na Aréně
Bláznivé vánoční kázání a směšně poše-tilá show o narození Ježíše Krista. Živý divadelní betlém v podání dvou herců a zpěvačky.
Je víceméně rok nula. Nacházíme se kdesi v Galileji, když v dálce se z tete-livého oparu faty morgany zjevuje dvo-jice potulných herců a operní pěvkyně. Přijíždějí na oslu, aby brilantně sehráli zázračný mýtus o zrození spasitele. 
Mesiáš představuje nejen modernizo-vanou (apokryfní) verzi příběhu o Kris-tově narození, ale především se jedná o velmi zábavné vánoční mystérium pl-né bláznivého britského humoru a ak-tuálních pop-kulturních odkazů.

Georges Feydeau /  
BROUK V HLAVĚ,  

režie: Filip Nuckolls
premiéra:  

24. února 2023 na Velké scéně
Viktor Champsboisy je ctihodný ředitel pojišťov-ny a v zásadě obyčejný chlap, který se nepouští do větších akcí. Jenže v poslední době hodně pra-cuje, nosí speciální šle, aby se nehrbil, a intim-ní život mu kazí imaginární celník… Viktor probu-dí žárlivost ve své manželce Marcele. Viktor, pro-tože poctivě nosí své speciální nápravné šle, da-ruje tedy staré šle svému bratranci Kamilovi, který je bohužel zapomene v jednom poněkud specific-kém hotýlku, určenému pro pány a dámy, kteří ne-jsou tak úplně manželé.

Když se šle vrátí z hotýlku zpět domů, chápe to Marcela jako důkaz manželova záletnictví. Zosnuje tedy se svou přítelkyní Luizou ďábelský plán, který má ovšem hodně háčků… 

Foto: T. Branda


